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Bestuurssamenstelling  

 

Voorzitter  Hans Stil  06-10704956 

Secretaris  Henk Bakker  030-6666636 

Email:    Secretaris@barnevelderclub.nl 

Penningmeester Vacant  

Bestuursleden  Gerrit Simmelink 

   Vacant 

 

Erevoorzitter  Dick de Boer 

Ereleden  Jan Krijthe 

   Gijs Donkersteeg 

   Cees van der Burg 

   John van Dijk 

   Cees van der Wel 

 

 

Contributie: € 25,00 per jaar t.n.v. penningmeester Barnevelderclub,   

Girorekening NL65 INGB 00022.57.398  

 

Redactie clubblad:  

Vacant 

 

Beheer website:  

Barend van de Bruinhorst 

www.Barnevelderclub.nl  
 

Contributie 2021 
Geachte leden van de Barnevelderclub. 

 

Ook in 2021 willen we de hobby een steuntje in de rug blijven geven met een jondierendag, 

mooie prijzen en een interessante jaarvergadering. Daar hebben we uw hulp bij nodig. 

Het Bestuur van de Barnevelderclub verzoekt u daarom vriendelijk, indien u dit nog niet 

gedaan heeft, de contributie van 25 euro zo snel mogelijk over te maken. Dit kunt u doen op de 

rekening van de Barnevelderclub, IBAN:NL65INGB000227398 onder vermelding "contributie 

2020". 

Wij rekenen op uw medewerking, waarvoor bij voorbaat dank. 

Belangrijke data: 
 

30 januari 2021 vindt in het clubgebouw van AKV in Amersfoort de kennismakings- en 

erkenningskeuring plaats georganiseerd door de standaard commissie hoenders (onder 

voorbehoud).  

  



3 

 

 

Inhoudsopgave         Blz. 

Contributie 2021 ........................................................................................................................... 2 

Belangrijke data: ........................................................................................................................... 2 

Inhoudsopgave .............................................................................................................................. 3 

Van de voorzitter ........................................................................................................................... 4 

Stukken van de digitale ALV ........................................................................................................ 5 

Verslag digitale ALV 2020 .......................................................................................................... 15 

Intensievere samenwerking met onze Duitse zustervereniging. ................................................. 17 

Foto impressie van de hoenders op de Duitse Haupt Sonder Schau in Effelder (D) .................. 22 

Even voorstellen .......................................................................................................................... 34 

Interview met Hendrik Timmer ................................................................................................... 36 

Verslag keuring grote Barnevelders op de jongdierendag op 5 september 2020 van Benno 

Crezee.......................................................................................................................................... 43 

Verslag jongdierendag 2020 ........................................................................................................ 46 

Overzicht van de keuring op de jongdierendag 2020 ................................................................. 51 

Impressie van de keuring van de jongdierendag van de Barnevelderclub door Klaas van de 

Hoek ............................................................................................................................................ 52 

Verslag HSS Duitsland ................................................................................................................ 57 

Duitse Hauptsonderschau 2020 ................................................................................................... 61 

Verslag Galliniova 2019 Door Manfred Muller .......................................................................... 62 

Wist U: ........................................................................................................................................ 69 

 

 

  



4 

 

Van de voorzitter  
 

Beste leden, 

Het kalenderjaar zit er bijna op en hettentoonstellings 

seizoen zou nog in volle gang zijn. Maar helaas, een paar 

kleine beestjes houden tentoonstellingsland in hun 

greep. Van veel fokkers heb ik begrepen dat ze de 

foktomen al hebben samengesteld en hun hoop op 

volgend jaar richten.  

Ondanks de tegenslagen dit jaar hebben we als bestuur 

niet stilgezeten. Voor het eerst in de geschiedenis van de 

Barnevelderclub hebben we een digitale ALV 

georganiseerd die beter bezocht is dan de “normale 

fysieke “ ALV. In september was er een interessante en 

gezellige jongdierendag bij Theo en Thea  in Mijdrecht. 

En in oktober hebben we de samenwerking met onze 

Duitse zuster vereniging versterkt. We hebben ook 

versterking voor het bestuur kunnen vinden in de persoon van Jan van de Geest. Hij zal het 

bestuur ondersteunen met de financiele zaken. 

Voor het komende jaar staat er alweer een belangrijke activiteit voor de Barnevelder gepland. Op 

30 januari (onder voorbehoud) is de keuring van de standaard commisie voor hoenders voor de 

erkenning van nieuwe kleurslagen. Een aantal van onze fokkers is bezig met het creeren van 

nieuwe kleuren, te weten: zilver parelgrijs dubbel gezoomd, zilver blauw dubbel gezoomd en 

mahonie roodbruin allemaal bij de krielen. We zullen op 30 januari zien hoe we er voor staan.  

Zoals u ziet laten wij de kleine beestjes ons niet klein krigen en blijven we ons actief inzetten 

voor de Barnevelder, het is tenslotte de mooiste en de meest bekende kip van Nederland en dat 

is zelfs Hendrik Timmer met ons eens. Veel leesplezier. 

Namens het bestuur wens ik u fijne kerstdagen en veel fok succes in 2021. 

Hans Stil  

Voorzitter 
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Stukken van de digitale ALV  
Deze informatie heeft u ook op 30 juli 2020 via de mail ontvangen. Voor de volledigheid 

hebben de informatie nog een keer in het clubblad opgenomen. 

 

Agenda 

1. Notulen Algemene ledenvergadering 11 mei 2019. 
 

Notulen van de ALV (jaarvergadering) van de Barnevelderclub op zaterdag 11 mei 2019. 

Aanwezig zijn 10 leden. Met kennisgeving zijn 10 leden afwezig. 

 

1.Opening door de voorzitter. 

De voorzitter heet iedereen van harte welkom.  

Vanmorgen is een Power-point presentatie gehouden door onze erevoorzitter Dick de Boer over 

de uitkomst van de enquête die onder leden gehouden is. Meer dan 47 leden hadden tot dan toe 

de enquête ingevuld. Het Bestuur gaat met de uitkomst aan het werk. 

 

Ons lid Gerrit Krabbenbos is overleden en hij wordt in stilte herdacht. 

 

2.Vaststellen agenda. 

Agendapunt 10. Prijzen 2018/2019 moet zijn 2019/2020. 

 

3.Notulen van de ALV van 2 februari 2019. 

De notulen worden zonder opmerkingen vastgesteld, met dien verstande dat de naam Jos Bosch 

moet zijn Jan Bosch. 

 

4.In- en uitgaande stukken. 

Uitnodiging vergadering KLN door Erna Sanders. 

Overlijdensbericht Gerrit Krabbenbos. 

Brief Noordshow over district show en keurmeesters met reactie. 

Brief Standaardcommissie over nieuwe kleurslagen in Duitsland met reactie. 

Brief zichtmeldingen van zilverblauw dubbelgezoomd en parelgrijs dubbelgezoomd beide in 

kriel aan de standaardcommissie. 

4 aanvragen voor district shows 

Brief uit Duitsland met voorstel tot aanpassing standaard. 

Begeleidingsbrief bij oorkonde voor ons lid Overwijk. 

 

5.Jaarverslag secretaris. 

Worden akkoord bevonden. 

 

6.Financieel verslag 2018. 

Er zijn geen vragen. 

Bert van Dam en John van Dijck hebben de kas gecontroleerd en akkoord bevonden. 

De penningmeester en het Bestuur wordt decharge verleend voor het gevoerde financieel 

beleid. 

Arie Droppert wordt bedankt voor zijn werkzaamheden als penningmeester. 

Als lid van de nieuwe kascontrole commissie worden benoemd Bert van Dam en John van 

Dijck en als reserve lid wordt Jan van der Geest benoemd. 
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7.Begroting 2019/2020 en vaststellen contributie 2020. 

Begroting. 

Er is discussie of we het over de begroting 2019 of 2020  hebben.  

Of in 2018 de begroting voor 2018 of 2019 is vastgesteld moet worden nagekeken. 

Voor 2019 moet de begroting mogelijk bijgesteld worden, omdat in de ALV van mei 2018 het 

prijzenschema is aangepast. O.a. de hoofdprijzen worden verdubbeld. De prijsnummers, die in 

de notulen van deze vergadering zijn vermeld, corresponderen echter niet met de nummers in 

de Almanak. Het zijn nummers uit de Almanak van 2014 of 2015. Om deze reden staat in de 

Almanak 2019 hetzelfde prijzenschema als in 2018. 

Het Bestuur zal bij de toekenning van de prijzen het goede (hogere) bedrag uitkeren. 

 

Verder wordt er gediscussieerd over hoe te handelen bij verdere terugloop van het ledental. 

De activiteiten moeten hoe dan ook doorgaan. Dit kan leiden tot een negatief resultaat op de 

lopende rekening. Dit is echter beter dan leeglopen. 

 

Vaststellen contributie.  

Het Bestuur stelt voor de contributie voor 2020 vast te stellen op 25 Euro. Dit bedrag is in 

overeenstemming met hetgeen de meeste leden in de enquête aangegeven hebben. 

Dit wordt aangenomen. 

Voor 2019 werd de contributie vastgesteld op 30 Euro, met een korting van 5 Euro voor hen die 

voor 1 april zouden betalen. Ongeveer de helft van de leden heeft betaald en de vraag is: 

Handhaven of niet. Besloten wordt hier niet te handhaven en de contributie van 25 Euro te 

incasseren. 

 

8.Bestuursverkiezing. 

Er hebben zich geen kandidaten voor het Bestuur gemeld. 

Het Bestuur gaat in de huidige samenstelling verder. 

 

9.Pauze. 

Er wordt een kwartier gepauzeerd. 

 

10.Bestuursbeleid. 

Algemeen. 

Het Bestuur streeft ernaar de gemoederen binnen de vereniging tot rust te brengen. 

Er moet meer samenhorigheid komen. Dit kan met meer contact b.v.  door hokbezoek, 

bijeenkomsten met leden en/of keurmeesters, groepsreis e.d. waarbij respect voor anderen 

belangrijk is. Ook samenwerking met andere soortgelijke verenigingen is wenselijk en mogelijk 

sfeer verhogend. 

 

Voorstellen. 

Barend Bruinhorst doet het voorstel om volgend jaar b.v. een jongdierendag net over de grens 

in Duitsland te organiseren met onze Duitse zustervereniging. 

 

Overleg Duitsland. 

Het Bestuur wil het contact met Duitsland minder op de standaard richten, maar meer op 

samenwerking en contacten. Je eerst richten op de dieren om later naar eenheid op het keurvlak 

te komen. 

 

Enquête. 

De resultaten van de enquête zullen door het Bestuur worden uitgewerkt. 

Het prijzenschema voor club- en district shows wordt handmatig aangepast 
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Prijzenschema 2019/2020. 

Het prijzenschema wordt handmatig aangepast. 

 

100 jarig bestaan van de vereniging. 

Barend wil dat op plaats van de bakermat van de Barnevelders iets georganiseerd wordt. 

Hij wil zich kandidaat stellen voor een jubileum commissie. 

 

11.Vaststellen club- en district shows. 

Het voorstel is de huidige wedstrijden te handhaven. De Kernhemshow is dit jaar eenmalig 

i.v.m.  hun 100 jarig bestaan. Dit wordt besloten. John van Dijck vraagt om de Maaslandshow 

voor een volgende keer eens in overweging te nemen in plaats van de Peelhorstshow. Dit zullen 

we doen. 

Een idee is om op club- en district shows leden van de club een sticker te laten dragen. Zij zijn 

dan goed herkenbaar. 

 

12.Vaststellen clubkeurmeesters voor club- en district shows 2020. 

Dezelfde keurmeesters als vorig jaar. Dit is akkoord. 

Barend doet de suggestie om de keurmeesters meer te laten rouleren. Een voorbeeld zou zijn 

om de keurmeesters in 3 groepen te verdelen en elk jaar een andere groep te nemen. Andere 

opties zijn ook mogelijk. 

 

13.Wat verder ter tafel komt. 

Barend heeft wat Barnevelders in zijn auto. Als er belangstelling is, kan men na de vergadering 

bij hem terecht. 

 

Hans vraagt wie van de aanwezigen voornemens is aan de Jongdierendag in Kootwijkerbroek 

deel te nemen. 8 Personen zeggen toe. 

 

14.Prijsuitreiking. 

De oorkondes, die gewonnen zijn op club- en district shows worden uitgereikt aan de winnaars, 

voor zover die aanwezig zijn. 

 

15.Sluiting van de vergadering. 

Om 15.00 uur sluit de voorzitter de vergadering. 

 

 

2. In- en uitgaande berichten. 
Ingekomen post: 

Brief Noordshow met vraag over keurmeesters, lijst met voorkeurs keurmeesters 

opgestuurd, verzoek gedaan voor een stand en groot en kriel bij elkaar. 

Brief KLN, inzake Almanak en uitnodiging Algemene Leden Vergadering 

Brief KLN met uitnodiging voor vergadering diertechnische raad. 

Melding van de zichtklasse zilverblauw dubbelgezoomd en parelgrijs dubbelgezoomd 

krielen 

Aanpassingen bestuursleden in het Kamer van Koophandel register. 

Omzetting van de ING over omzetten penningmeester rekeningen 
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3. Jaarverslag secretaris 
 

Jaarverslag secretaris over het jaar 2019. 

Na alle turbulentie in 2018 is de rust in de club teruggekeerd. 

Met de voormalige bestuursleden is individueel gesproken over de ontstane situatie binnen de 

vereniging en de oplossing hiervan.  

 

In 2018 zijn er 2 Algemene Leden Vergaderingen gehouden t.w. Op 2 februari en 11 mei 2019. 

In de eerste vergadering ging het met name om de benoeming van bestuursleden. 

De heren Simmelink en Bakker, die in de vergadering van september 2018 ad interim benoemd 

waren, werden hier officieel benoemd. 

De voorzitter Hans Stil zal voorlopig het penningmeesterschap vervullen. Deze functie heeft hij 

ook in het verleden al beheerd. 

In de tweede Algemene Vergadering zijn alle andere onderwerpen behandeld, die volgens de 

statuten besproken moesten worden. 

 

Er zijn in 2018 3 activiteiten georganiseerd voor de leden. 

Voorafgaande aan de 1e ALV was er een power point presentatie over de tekening van de 

dubbelgezoomde Barnevelder. Met de aanwezigheid van meegenomen dieren kon de 

veertekening van de verschillende tekeningvelden direct aan de praktijk getoetst worden. 

Een Interessant verhaal en een “must” voor elke fokker van dubbelgezoomden. 

 

Voor de 2e ALV werd een enquête onder de leden gehouden, die betrekking had op 

verwachtingen en wensen van leden voor de toekomst van de Barnevelderclub. 

Meer dan 50% respons van de leden was een geweldig resultaat. 

De uitslag van de enquête werd met een power point presentatie voorafgaande aan de 2e ALV 

gepresenteerd door onze erevoorzitter Dick de Boer. 

Het bestuur heeft met de uitslag van deze enquête een instrument in handen om hier beleid op 

te maken. 

 

De 3e activiteit was de Jondierendag bij Gallinova in Kootwijkerbroek. 

De deelname was zeer matig. Het enthousiasme van ons jeugdlid Brend de Maag was een genot 

voor het oog. Hij schreef de keurbrieven en stelde de nodige vragen, waar gerenommeerde 

fokkers een puntje aan kunnen zuigen. 

 

Clubblad. 

In april, augustus en december werd er een digitaal clubblad uitgegeven. 

 

Diversen. 

-Het prijzenschema voor club- en district shows werd aangepast conform de wijziging, die was 

  vastgesteld in de ALV van 2018. 

-Het ledental t.o.v. vorig jaar is nauwelijks gewijzigd.  

-De contacten met de Duitse Barnevelderclub zijn verder aangehaald. Met 5 leden van onze 

 vereniging werd er meegedaan aan de Hauptsonderschau in Nienburg. Het bestuur heeft in 

 december een bezoek gebracht aan de Bundesschau in Hannover. Het is de bedoeling, dat 

 we minder vrijblijvend met elkaar spreken over een Europeesche standaard. 

-Op de Jongdierendag werd contact gelegd met de Vorwerk- en Lakenvelderclub. 

 Zij zijn zeer vooruitstrevend en hebben een voorsprong bij het implementeren van de AVG. 

 (privacywet). Hier kunnen wij ons voordeel mee doen. 

-Zij hebben een 'kuikenradar” ontwikkeld. Mogelijk is dit ook iets voor onze leden. 

 Het geeft inzicht in de voortschrijdende fokresultaten  van de leden. 
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-Voorts is besloten bij de Noordshow een vorm van “Nieuwjaarsborrel” te organiseren. 

- Het aantal leden aan het begin van 2019 was 103 en aan het einde van 2019 had de 

Barnevelderclub 101 leden. 

 

Henk Bakker, secretaris. 

 

4. Kascontrole 
De kascontrole commissie bestaat dit jaar uit John van Dijck, Bert van Dam en als reserve Jan 

van de Geest. John van Dijk kan door persoonlijke omstandigheden de controle dit jaar niet 

uitvoeren. Daardoor bestaat de kascontrole commissie dit jaar uit Bert van Dam en Jan van de 

Geest. Als gevolg van de maatregelen tegen het Corona virus was het niet mogelijk de stukken 

fysiek in te zien. De leden hebben alle benodigde documenten via de mail ontvangen. Ook de 

toelichting op vragen is digitaal afgehandeld. De bevindingen van de kascontrole commissie 

leest u in de bijlage “aanbeveling kascontrole commissie”. Wij bedanken de kascontrole leden 

voor hun inzet en dat zij, ondanks alle moeilijke omstandigheden door het Coronavirus, toch 

een goede controle kunnen hebben uitvoeren. 

Het bestuur benoemt de volgende leden voor de kascontrole commissie van volgend jaar:  Jan 

van der Geest en Ruud Dokter met als reserve Arno de Boer. 

Wij vragen u in te stemmen met het advies van de kascontrole commissie en het bestuur 

decharge te verlenen over 2019.  

 

 

 

 

    

Financieel verslag boekjaar 2019   

    

Balans  31/12/2018 31/12/2019 

  (EURO) (EURO) 

    

ING betaalrekening    114,76 523,10 

ING spaarrekening   7.200,00 7.001,61 

Kas Penningmeester   85,40 187,60 

Voorraad Barnevelderboeken   0,00 0,00 

Nog te ontvangen gelden   26,61 0,00 

Vooruit ontvangen contributie   -100,00 0,00 

Nog te betalen kosten   -415,16 0,00 

Reservering 100 jarig bestaan  -500,00 -850,00 

    

  6.411,61 6.862,31 

    

Exploitatie resultaat   450,70 
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     Gerealiseerd 2019  Begroting 2019 

Inkomsten        
Contributie 2019     € 2.085,00    € 2.200,00  
Boeken/Avi verkoop (incl porto)   €       21,00    €      50,00  
Rente baten      €         1,61   € -     
Jaarvergadering     €     178,50    € -     
Jongdierendag      €       31,00    € -     
Saldo overloopposten 2018    €     488,55    € - 
Totaal inkomsten     € 2.805,66    € 2.250,00  

       

Uitgaven       
Kosten Clubblad     €      74,86    €       50,00  
Kosten Ereprijzen     €    640,30    €     500,00  
Kosten Jaarvergadering     €    765,60  (1)     €     500,00  
Kosten jongdierendag     €    193,50    €     100,00  
Vergaderkosten bestuur    €             (2)   €     150,00  
Kosten Lidmaatschap     €      43,00    €       50,00  
Kosten Secr., website enz.    €    126,20    €     250,00  
Bankkosten      €    161,50    €     150,00  
Reservering 100jarig bestaan    €    350,00    €     350,00  
Representatie, eren & waarderen   €         €     150,00  
Begrotingsoverschot     €    450,70     
Totaal uitgaven      €  2.805,66   €  2.250,00  

 

Ad 1) Er zijn in 2019 2 vergaderingen georganiseerd in plaats van 1. Vandaar de hogere kosten 

voor de post jaarvergadering. 

Ad 2) Door bij de leden van het bestuur thuis te vergaderen zijn er geen vergaderkosten voor 

het bestuur gemaakt .       

 

5. Begroting 2020 en 2021 
 

Besturen is vooruitzien wordt er wel gezegd. Door alle Coronavirus maatregelen zijn wij niet in 

staat geweest dat jaar een normale ALV te organiseren. Op dit moment is het jaar 2020 al over 

de helft en is er weinig tijd meer over om nog vooruit te kijken. Het is onduidelijk wat er met 

alle maatregelen omtrent het Corona virus gaat gebeuren, maar wij willen als bestuur niet weer 

in de situatie terechtkomen dat de maatregelen het onmogelijk maken een ALV te organiseren 

en wij weer zonder mandaat komen te zitten voor het organiseren van activiteiten. Het bestuur 

presenteert daarom een begroting voor het nog resterende gedeelte van 2020 en een begroting 

voor het komende jaar 2021, zodat wij de mogelijkheid hebben vooruit te kunnen zien. Voor 

een vergelijkingsmogelijkheid zijn de  gerealiseerde uitgaven van 2019 ernaast geplaatst 

 

In beide begrotingen is een lichte stijging van de contributie inkomsten opgenomen. Wij 

verwachten dat een aantal proefleden hun lidmaatschap omzet in een volwaardig lidmaatschap. 

Met de huidige  contributie is het voor de vereniging mogelijk een aantal leuke activiteiten te 

organiseren. Door het wegvallen van de kosten van het boekje is er zelfs ruimte om meer te 

doen. Wij willen daarom de contributie handhaven op € 25,-. De financiële ruimte die is 

ontstaan door het wegvallen van de kosten van het boekje besteden we aan de jongdierendag, 

promotie materiaal en hogere prijzen.  Met het extra prijzengeld stellen we extra prijzen ter 

beschikking voor onder andere beginnende fokkers en liefhebbers. In de begroting is geen geld 

opgenomen voor de jaarvergadering in 2020, deze is niet doorgegaan als gevolg van de Corona 

maatregelen. De overige posten  zijn min of meer in overeenstemming met het voorgaande jaar 
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Wij vragen uw toestemming voor de begroting voor 2020 en 2021. 

  

6. Bestuurs(her)verkiezing. 
Via de digitale ALV is het niet mogelijk anoniem te stemmen. Voor een bestuursverkiezing is 

dit wel een vereiste, daarom is het dit jaar niet mogelijk nieuwe bestuursleden te benoemen of 

bestaande bestuursleden opnieuw te kiezen. Kandidaten die zich bij het bestuur hebben 

aangemeld worden in de eerstvolgende gewone (fysieke) ALV ter stemming gebracht en zijn tot 

die tijd ter ondersteuning van het bestuur. 

Op dit moment zijn er 3 leden die de club draaiende houden. Voor de lange termijn is dit geen 

wenselijke situatie. Wij hopen dan ook dat er leden zijn die mee willen helpen, al dan niet in 

een bestuursfunctie, om deze mooie vereniging in stand te houden. 

 

7. Bestuursbeleid 

 
a) Andere verenigingen/speciaalclubs 

Als Barnevelderclub zijn wij een redelijk grote speciaalclub, wat niet betekent dat wij alles 

alleen kunnen organiseren. Er zijn een aantal activiteiten die beter met andere (speciaal)clubs 

georganiseerd kunnen worden. Hierbij valt bijvoorbeeld te denken aan een jongdierendag, een 

Gerealiseerd 

2019

Begroting 

2020

Begroting 

2021

Inkomsten

Contributie 2019 2.085,00€              2.200,00€           2.300,00€            

Boeken/Avi verkoop (incl porto) 21,00€                    30,00€                 30,00€                  

Rente baten 1,61€                       -€                      -€                      

Jaarvergadering 178,50€                  -€                      100,00€               

Jongdierendag 31,00€                    100,00€               50,00€                  

Saldo overloopposten 2018 488,55€                  

Totaal inkomsten 2.805,66€              2.330,00€           2.480,00€            

Algemene kosten

Kosten Clubblad -74,86€                   50,00€                 50,00€                  

Kosten Ereprijzen -640,30€                750,00€               750,00€               

Kosten Jaarvergadering -765,60€                -€                      500,00€               

Kosten jongdierendag -193,50€                350,00€               150,00€               

Vergaderkosten bestuur  € -   50,00€                 50,00€                  

Kosten Lidmaatschap -43,00€                   50,00€                 50,00€                  

Kosten Secr.,website enz. -126,20€                150,00€               150,00€               

Bankkosten -161,50€                175,00€               175,00€               

Promotie -€                         350,00€               250,00€               

Reservering 100jarig bestaan -350,00€                350,00€               350,00€               

Representatie, eren & waarderen  € -   50,00€                 50,00€                  

Begrotings overschot -450,70€                5,00€                    -45,00€                

Totaal uitgaven -2.805,66€             2.330,00€           2.480,00€            
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nieuwjaarsborrel. Maar ook een keurmeester informatiedag of is een mogelijkheid. Een ander 

mooi voorbeeld van samenwerking is de kuikenradar. Hier heeft de Lakenvelder en 

Vorwerkhoen speciaalclub samen met 5 ander speciaalclubs, waaronder de barnevelderclub, 

inzicht gegeven in het aantal kuikens dat er landelijk gefokt wordt. Aan de kuikenradar hebben 

ook een aantal leden van de Barnevelderclub meegedaan. Kijkt u maar op: www.kuikenradar.nl. 

We gaan als speciaalclub de komende jaren actief opzoek naar samenwerking met andere 

speciaalclubs. 

 

b) Zuster verenigingen     

Naast de nationale samenwerking gaan wij ook actief internationale contacten leggen en 

uitbreiden. Op dit moment zijn er 5 mensen die in België wonen lid van onze vereniging en zijn 

er contacten met de Barnevelder speciaalclub in Denemarken. Dit jaar willen we ook een 

serieuze stap zetten richting een Europese standaard door met de Barnevelder speciaalclub in 

Duitsland een gezamenlijke intentie verklaring op te stellen voor een Europese standaard. Het 

is onvermijdelijk dat er rond 2024 een Europese standaard zal komen en dat doen we graag in 

samenwerking met de Duitse Barnevelder speciaalclub.  

 

c) Clubblad 

 Het clubblad is binnen de vereniging een belangrijke informatie bron. Ondanks de vele 

alternatieve (digitale) middelen merken we dat het clubblad erg gewaardeerd wordt. Het 

afgelopen jaar is het clubblad voor het eerst digitaal verschenen. Van de leden hebben we veel 

positieve reacties ontvangen over de manier van versturen. En we merken dat het clubblad 

digitaal ook goed gelezen wordt. Het afgelopen jaar zijn er 3 nummers verschenen, waarbij het 

laatste nummer ruim 120 keer is bekeken. De digitale verzending is voor de clubkas een 

opsteker. Dit geeft de vereniging meer financiële ruimte voor andere belangrijke zaken zoals 

promotie en het verhogen van prijzengeld (zie begroting 2020/2021). Het digitale clubblad kan 

dus een succes genoemd worden. Daarom blijven we ook voor 2020 en 2021 het clubblad 

digitaal maken en versturen.  

 

d) Nieuwe leden 

De Barnevelderclub is er voor en door de leden. Na jaren van daling is het afgelopen jaar het 

ledenaantal redelijk stabiel gebleven. Ons ledenbestand is aan het vergrijzen en het animo voor 

de sportfokkerij loopt in Nederland over de hele linie terug. Willen wij als vereniging blijven 

bestaan dan is het aantrekken van nieuwe leden noodzakelijk.  Dit willen wij doen door de 

introductie van een  “proeflidmaatschap” van 1 jaar voor € 5,-. Deze leden ontvangen alle 

informatie van de vereniging die normale leden ook ontvangen, maar hebben geen stemrecht en 

kunnen ook geen aanspraak maken op het prijzengeld dat wij ter beschikking stellen op shows. 

Na dit proefjaar krijgen ze de mogelijkheid volledig lid te worden van de club.  

De Barnevelder is een populaire kip bij particulieren en veel van onze leden verkopen ook hun 

overtollige dieren. Bij de verkoop van deze dieren mogen leden het proeflidmaatschap 

aanbieden. Hiervoor gaan wij een folder ontwerpen die bij de verkoop van de dieren kan 

worden meegegeven.  

 

e) Ambassadeurs van de club 

We willen de vereniging promoten. We kunnen dit als bestuur niet alleen. In het land gaan wij 

op zoek naar enthousiaste leden, die de vereniging kunnen promoten. De leden worden ook 

genoemd op de website zodat zij de mogelijkheid krijgen overtollige dieren te verkopen. Zij 

krijgen folders voor het werven van nieuwe leden zodra ze dieren verkopen. De ambassadeurs 

http://www.kuikenradar.nl/
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zullen vanuit de club ook gepromoot worden als fokkers van goede Barnevelders. 

 

f) Regionale hokbezoeken 

Via de enquête in 2019 hebben de leden aangegeven behoefte te hebben aan sociale contacten 

onderling en fok technische ondersteuning. Wij  geven hier als bestuur invulling aan door in 

2021 een vijftal regionale hokbezoeken te organiseren verspreid over het land bij leden thuis. 

Door de locaties over het land te verspreiden is er altijd een bezoek op korte afstand van de 

leden. En wij hopen dat de korte reistijd en de informele sfeer de leden uitnodigt er aan deel te 

nemen. Dit alles natuurlijk onder voorbehoud van eventuele maatregelen als gevolg van het 

Corona virus. 

 

g) Jongdierendag 

De jongdierendag is traditie getrouw altijd de start van het show seizoen. Door Corona gaat de 

jongdierendag samen met Gallinova niet door. Daarom organiseren wij op 5 september 2020 in 

de voormalige koeienstal bij Theo de Graaff  onze jongdierendag. Dit doen wij samen met de  

Lakenvelder- en Vorwerk speciaalclub en de Nederlandse kuif en baardkuifhoenderclub. Ook in 

2021 organiseren we weer een jongdierendag. 

 

h) Prijzenschema  

Voorstel is het prijzenschema van 2019/2020 ook in 2020/2021 en in 2021/2022 te laten gelden.  

Wel gaan wij een aanmoedigingsprijs introduceren voor leden die minder dan 5 jaar lid zijn. En 

een prijs voor de leden die niet met hun dieren naar een show gaan.  

 

i) Keurmeesters  

De komende jaren gaan we weer actief de keurmeesters op de hoogte brengen van de 

ontwikkelingen bij de barnevelder. Dit gaan we doen door speciale keurmeesterdagen te 

organiseren onder leiding van een goed geïnformeerde keurmeester. In 2020 gaan we op zoek 

naar zo’n “kartrek” keurmeester. De  keurmeesterdag kan mogelijk gecombineerd worden met 

een ledenbijeenkomst zodat ook de leden op de hoogte zijn van de laatste ontwikkelingen en er 

wederzijds ervaringen uitgewisseld kunnen worden. Ook overwegen we de mogelijkheid de 

keurmeesters dag samen met andere speciaalclubs te organiseren. Dit heeft als groot voordeel 

dat de keurmeesters minder tijd kwijt zijn en dan mogelijk gemotiveerder zijn om te komen. 

 

j) Barnevelderclub promotie 

Als Barnevelderclub zijn wij een van de grotere speciaalclubs en op veel shows zijn er altijd 

wel een paar Barnevelders aanwezig. Kortom de Barnevelder is een populaire kip. Toch zijn 

wij als vereniging slecht zichtbaar op shows voor (potentiële) leden. Leden weten soms niet dat 

er andere leden van de vereniging aanwezig zijn en mensen die geïnteresseerd zijn in de 

Barnevelder weten niet waar ze informatie kunnen krijgen. 

De komende jaren willen we, op shows de vereniging beter promoten met een professionele 

uitstraling. Voor deze promotie is in de begroting ook een bedrag opgenomen om dit mogelijk 

te maken.   

We willen dit op de volgende manier bereiken:   

- Body warmers: Als vereniging laten een body warmer ontwerpen die door de leden 

gekocht kan worden. Als clublid maakt u hiermee promotie voor de vereniging en de 

bodywarmer is nog lekker warm ook. De leden kunnen de body warmer via de 
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vereniging aanschaffen. Voor de vereniging zal het budgetneutraal georganiseerd 

worden. 

- Roll-up banners/vlaggen/posters Bij activiteiten en shows plaatsen we vlaggen of Roll-

up banners zodat duidelijker is dat er Barnevelders aanwezig zijn en dat er een 

vereniging voor is. 

- Nieuwe leden informatie folder. Een vereniging is niets zonder leden. Daarom gaan we 

actiever leden werven (zie het kopje proeflidmaatschap). Hiervoor ontwerpen we een 

folder.  

Voor de financiering van het promotie materiaal is een bedrag in de begroting 

opgenomen. Verder stelt de KLN stelt een bijdrage ter beschikking voor het maken van 

promotie materiaal.  

 

k) Nieuwe kleurslagen 

Als vereniging willen de Barnevelder zo aantrekkelijk maken voor fokkers en liefhebbers. We 

denken dat een groot aantal (gezoomde) kleurslagen hier aan kan bijdragen. En verder willen 

we, in verband met de Europese standaard, ons sterk maken voor erkenning in Nederland van 

de kleurslagen die in Duitsland erkend zijn (dit is een aantal jaren geleden al op de ALV 

besloten). Op dit moment zitten de volgende kleurslagen in een procedure voor erkenning bij 

de krielen: zilver-blauw dubbelgezoomd, zilver-parelgrijs dubbel gezoomd en mahonie 

roodbruin. 

 

l) AVG beleid (Privacy wetgeving) 

Via de Algemene Verordening Gegevensbescherming (afgekort de AVG)  verplicht de Europese 

autoriteit persoonsgegevens onze vereniging aan onze leden duidelijk te maken welke gegevens 

wij van hen bewaren en met welk doel dit gebeurt. In 2020 gaan wij op onze website een 

overzicht publiceren met al deze gegevens. ( Inmiddels is dit afgerond en is op onze website 

een overzicht te zien met de werkwijze en gegevens die wij verzamelen en bewaren). 

     

 

7) Vaststellen club- en districtshows 

tentoonstellingsseizoen 2020/2021 en 2021/2022 
  

Voorstel is het huidige schema te handhaven: 

Gallinova: Club tentoonstelling 

Districyshows: Noordshow, Oneto, WPKV, Kleindier Liefhebbers Zuid-Holland (voorheen 

Boskoop) , Peelhorstshow  

 

8) Vaststellen clubkeurmeesters voor club en 

districtshows 2020/2021 
Voorstel:  

R .Siemens,  H.Timmer, K.v.d.Hoek, J.Kip, G.Glastra, W.Voskamp, R.v.d.Kerkhof, W.Meijer,  

M.Eissens, A.Rijs, A.v.d.Streek, F.v.d.Wal, H.Ketelaar en R.Gati. De heer Steenbakker is 

komen te vervallen omdat hij gestopt is als keurmeester. 

 

Het Bestuur.  
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Verslag digitale ALV 2020 
Door: Henk bakker 

 

NIETS kan een normale Algemene Leden Vergadering vervangen, maar bijzondere 

omstandigheden vragen om praktische oplossingen om de voortgang te waarborgen. Zo is er 

geen bestuursverkiezing geweest en heeft er geen discussie kunnen plaatsvinden over het beleid 

van de vereniging. 

 

De agenda voor de digitale ALV is op 30juli 2020 naar alle leden van de Barnevelderclub via 

de mail toegezonden. Via een lijst met 10 vragen konden de leden stemmen over de agenda 

punten. In totaal hebben 28 leden de vragenlijst ingevuld en teruggezonden, waarvoor onze 

hartelijke dank. 

 

Vraag 1. 

Er werd gevraagd naar de naam van de deelnemer van de digitale ALV. 

 

Vraag 2. 

Bij vraag 2 werd gevraagd of de notulen van de ALV van 11 mei 2019 in orde waren. 

Alle deelnemers zijn akkoord. 

 

|Vraag 3. 

Bij vraag 3 wordt instemming met het voorstel van de kascontrolecommissie gevraagd om het 

Bestuur decharge te verlenen voor de boekhouding over 2019.  De kascontrolecommissie heeft 

de boeken gecontroleerd en akkoord bevonden. Alle deelnemers zijn akkoord. 

 

Vraag 4. 

Gaat over de begrotingen 2020 en 2021 en de benoeming van de nieuwe kascontrolecommissie. 

Als nieuw lid en reserve lid van de kascontrolecommissie worden voorgedragen de heren Ruud 

Docter en Arno de Boer. Alle deelnemers zijn akkoord. 

 

Vraag 5. 

Gaat over het Bestuursbeleid voor 2020 en 2021. Het Bestuur geeft haar ideeën over haar 

beleid  met betrekking tot andere verenigingen/speciaalclubs, zusterverenigingen, clubblad, 

nieuwe leden, ambassadeurs van de club, regionale hokbezoeken, jongdierendag, 

prijzenschema, keurmeesters, Barnevelderclub promotie en nieuwe kleurslagen aan. 

27 leden zijn akkoord. 1 is tegen. 

- Barend van de Bruinhorst heeft bezwaar tegen een 2-tal zaken. 

1. Agendapunt 6 Bestuursverkiezing. “Kandidaten die zich bij het Bestuur hebben 

aangemeld worden in de eerstvolgende gewone (fysieke) ALV ter stemming gebracht en 

zijn tot die tijd ter ondersteuning van het Bestuur”. Barend vindt het onwenselijk om 

mensen die niet door de ALV zijn benoemt al mee te laten doen op bestuursniveau (e.a.  

om schijn en verstrengeling tegen te gaan.) 

2. Agendapunt 7 Bestuursbeleid. In 2020 gaan we op zoek naar zo'n “kartrek” 

keurmeester. Gezien dit zeer fundamenteel is voor fokrichting ect. kan dit volgens hem  

geen bepaling zijn van enkele bestuursleden, maar moet dit op een ledenvergadering 

voorgelegd worden en in stemming gebracht.  

- Bert van Dam vraagt zich af wat hij zich moet voorstellen bij een prijs voor leden die 

niet met dieren naar een tentoonstelling aan. 
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Vraag 6. 

Bent u het eens met de voorgestelde club- en districtshows. 26 deelnemers zijn akkoord en 2 

niet.  

- Mart Willems is het niet eens dat PSV Horst komt te vervallen. 

- Frits Loos wil graag de Peelhorstshow bals district show behouden. 

 

Vraag 7. 

Bent u het eens met de voorgestelde club keurmeesters? 

25 deelnemers zijn akkoord. 3 tegen. 

- Barend van de Bruinhorst wil het aantal minimaal halveren. De keurrichting van een 

aantal keurmeesters is veel te divers. Meer eenduidigheid is noodzakelijk. 

- Bert van Dam wil liever geen keurmeesters Kip en Ketelaar. 

- Hendrik Timmer wil graag Kiewiet toevoegen. Deze is al jaren zowel fokker als 

keurmeester. 

 

Vraag 8. 

Hoe waardeert u deze digitale ALV. 

1 persoon matig,  

5 personen voldoende, 

15 personen goed en  

7 personen uitstekend. 

------ + 

28 

 

Vraag 9. 

Vindt u dat de ALV volgend jaar weer digitaal georganiseerd kan worden. 

15 personen antwoorden hier op met ja, 

3 personen antwoorden met nee en  

9 personen antwoorden met misschien, alleen als er een uitzonderlijk beperkende situatie is, 

zoals bijvoorbeeld Corona. 

 

Vraag 10. 

Algemene opmerkingen. 

- Jan Kip “Ik wens jullie veel succes.” 

- Arno de Boer. Is sinds kort lid en is geïnteresseerd in de geschiedenis en de stand van 

zaken omtrent de afspraken en vorderingen met de Duitse Barnevelderclub. Wil hier 

meer over weten. 

- Eric Smit; ”Ga zo door!!”. 

- Barend van de Bruinhorst vind het belangrijk om van het Bestuur te vernemen wat 

eventuele bezwaren van leden tegen bepaalde beleidszaken zijn. 

- Arie Droppert:”Bedankt voor het vele werk !!!!!”. 

- Hendrik Timmer: Ik lees en merk hier op dat er achter de schermen heel veel positief 

werk is gedaan en dat het bestuur ontzettend creatief is op diverse vlakken, Top !! 

- Gerard Timmers:  Denk dat men goed bezig is. Er is veel goede ontwikkeling. Ik heb 

zelf veel bestuurservaring, maar heb geen ambitie om weer in een bestuur te zitten. 

Maar dat neemt niet weg dat als er eens wat te doen is, jullie een beroep op mij kunnen 

doen, voor zover dit binnen mijn mogelijkheden ligt. 
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Intensievere samenwerking met onze Duitse 
zustervereniging. 
 

Zoals besproken tijdens de ALV van mei 2019 willen wij de samenwerking met de Duitse 

zustervereniging verder inhoud geven. De afgelopen jaren was er goed contact met de zuster 

vereniging maar dit contact was vooral vrijblijvend en op incidentele basis. De Entente streeft 

naar een Europese standaard in 2024. Dit betekent dat we niet veel tijd meer hebben. Daarom 

hebben we als Nederlandse Barnevelder vereniging besloten het proces meer structuur te 

geven.  

Samen met het bestuur van Duitse Barnevelder vereniging hebben we een verklaring opgesteld 

waarmee we aangeven serieus met de Europese standaard voor de Barnevelder aan de slag te 

willen gaan. Tijdens de laatste Duitse landelijke show hebben beide voorzitters de verklaring 

ondertekend. 

 

De intentie verklaring is een eerste stap in proces het proces om tot een gezamenlijke Europese 

standaard te komen. Op dit moment zijn er nog geen inhoudelijke punten van de standaard 

besproken.  

 

Als Nederlandse Barnevelder vereniging gaan wij het proces in met de instelling dat wij eerst 

willen kijken wat ons verbindt en waar we het over eens zijn. Van alle stappen die nog volgen 

zullen wij u op de hoogte houden en ook vragen mee te denken. Uiteraard zal een voorstel voor 

een mogelijke Europese standaard eerst aan u voorgelegd worden ter goedkeuring voordat wij 

deze naar de entente versturen. 

  

Ondertekenen van een intentie verklaring is beslist geen saaie aangelegenheid 
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De Duitse en Nederlandse delegatie  presenteren de intentie verklaring 

V.l.n.r G. Zanner, St. Wanzel, M. Muller, H. Stil, A. de Boer, L. Alfes 

Manfred Muller vierde zijn 60e verjaardag en ontving van zijn leden een mooi 
schilderij van een van hennen 
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Tekst van de intentie verklaring:
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Ook op de site van de Duitse Barnevelder fokkers wordt er aandacht besteed aan de 

ondertekening van de intentie verklaring. 
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Foto impressie van de hoenders op de Duitse Haupt 
Sonder Schau in Effelder (D)  
Door: Foto’s: Hans Stil 

 

Hier ziet u een aantal foto’s van de jaarlijkse Duitse hoofd show. Deze show is de belangrijkste 

show voor de fokkers uit heel Duitsland. Hier laten ze hun beste dieren zien. Een aantal van 

deze dieren heb ik voor u gefotografeerd zodat u een indruk krijgt van de Duitse Barnevelders 

zonder 700 km te hoeven rijden. 

Het gebouw waar dit jaar de show plaatsvindt is dit jaar een oud 
gymnastiekgebouw. De dieren zijn ondergebracht in twee zalen. Hier ziet u de 
zaal met de krielen 

De zaal met de grote Barnevelders 
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Hen groot 
dubbel 
gezoomd 
97 punten 
van Ludger 
Alfes 

Haan groot 
dubbel 
gezoomd 97 
punten van 
Ludger Alfes 
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Haan groot zilver zwart dubbel gezoomd 96 punten van Helmut Schulze 

Hen groot zilver zwart dubbel gezoomd 96 punten van Marcel Weber 
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Haan groot 
wit 96 punten 
van Wilfred 
Schlomer 

Hen groot 
wit 96 
punten van 
Horst 
Luttosch 
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Haan groot 
zwart 96 
punten van 
Horst 
Luttosch 

Hen groot zwart 96 
punten van 
Waldemar Muller 
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Haan kriel dubbel 
gezoomd 96 
punten van 
Manfred Muller 

Hen kriel dubbel 
gezoomd  97 
punten van Ralf 
Elfers 
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Haan kriel 
zilver zwart 
dubbel 
gezoomd 96 
punten van 
Franko Rodiger 

Voor de Duitse fokker is een goede staart op zijn dieren erg belangrijk. Hier 
toont een fokker aan zijn collega’s hoe je een staart kunt conditioneren door 
de veren goed te ordenen. 
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Haan kriel bruin 
blauw dubbel 
gezoomd 96 
punten van Ralf 
Elfers 

Hen kriel bruin 
blauw dubbel 
gezoomd 97 
punten van Ralf 
Elfers 
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Haan kriel zwart 
97 punten van 
Z.G. 
Homrighausen 

Hen kriel zwart 
97 punten van 
Horst en Willi 
Schmidt 
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Haan kriel wit 96 
punten van Georg 
Lenglachner 

Hen kriel wit 97 
punten van Tim 
Massing 
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Haan kriel 
donker bruin 
(bij ons 
mahonie 
roodbruin) 96 
punten van 
Arno de Boer 
(NL) 

Hen kriel 
donker 
bruin (bij 
ons 
mahonie 
roodbruin) 
97 punten 
van Erwin 
Neid 
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Haan kriel blauw 
96 punten AOC 
klasse van 
Heinrich 
Brockmuller 

Hen kriel blauw 
95 punten AOC 
klasse van 
Heinrich 
Brockmuller 
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Even voorstellen 
 

Mijn naam is Jan van der Geest. Als boerenzoon ben ik 64 jaar geleden geboren in Oegstgeest 

in het huis waar ik nu samen met mijn partner Ineke woon. Ik kom uit een gezin met 6  

 

kinderen Mijn ouders runde een boerderij met melkkoeien, varkens en ook (witte en bruine) 

legkippen. Als de kippen niet legden gingen ze de soep in. Mijn vader slachtte er dan een aantal 

en als kind mochten wij ze plukken. 

 In de loop van de 

jaren is veel grond 

van de boerderij 

verkocht voor de 

stadsuitbreiding. 

Het agrarische 

bedrijf was 

daardoor 

economisch niet 

meer levensvatbaar. 

Zelf ben ik in de 

financiële sector 

terechtgekomen. 

De afgelopen jaren 

heb ik bij een 

accountantskantoor 

gewerkt en op de 

financiële afdeling 

van een 

veevoerhandelaar.  

 

 

 

Op dit moment werk ik als financieel manager op de afdeling sterrenkunde van de Universiteit 

Leiden.  

 

In mijn vrije tijd liep ik vroeger hard, nu mag ik graag  in de winter schaatsen en in de zomer 

skeeleren. Verder ben ik liefhebber van de gezoomde Barnevelderkrielen en Zwartbles schapen. 

Afgelopen zomer heb ik een stamboekram bij Theo de Graaff gehaald met de bedoeling daar 

volgend jaar lammeren mee te fokken. Mijn Barnevelderkrielen komen bij Bas Oskam 

vandaan. 

In 2009 ben ik lid geworden van de Leidse Pluimvee en KonijnensportVereniging. Deze 

vereniging is in 2019 samengegaan met de Kleindierenvereniging Rijn- Duin- en Bollenstreek. 

Daar ben ik nog steeds lid van. Sinds 2012 ben ik lid van de Barnevelderclub. 

De komende periode help ik het bestuur met de financiën. Zodra de Coronamaatregelen het 

toelaten stel ik mij bij de Algemene ledenvergadering kandidaat voor de positie van 

penningmeester. Ervaring als bestuurslid heb ik opgedaan bij de de atletiekvereniging Bataven-

Leiden (nu Leiden Atletiek) en de Warmondse IJsclub. Op dit moment ben ik ook 

penningmeester bij de agrarische natuurvereniging VANAde en de Stichting Hollands 

Merendistrict (organisatie van toertochten op natuurijs). 

Jan met een van zijn gezoomde krielen 
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Samen met Henk, Gerrit en Hans zet ik mij de komende tijd in voor de vereniging. Hopelijk zie 

ik u op een van de activiteiten van de vereniging. 

 

Tot ziens 

Jan van der Geest. 

  

 
Is er nog wat lekkers? 

Het onderkomen van de krielen 
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Interview met Hendrik Timmer 
Door: tekst en foto’s Hans Stil 

 

“Een goede Barnevelder fokken is volgens mij niet 

zo moeilijk” 
 

Wie is Hendrik Timmer?   
60 Jaar geleden geboren op een boerderij te Beilen in een gezin met 5 broers. Na de lagere 

school heeft hij een aantal bouwkundige opleidingen gevolgd met als laatste HBO bouwkunde. 

Zijn eerste baan was die van landmeter waar hij samen met broer Henk aan de slag ging. Dit 

heeft hij vier jaar gedaan. Daarna is hij aan de slag gegaan bij een woningbouwvereniging met 

6000 woningen en daar werkt hij nog steeds. Zijn carrière bij de woningbouwvereniging begon 

als werkvoorbereider, daarna werd hij hoofd van het bedrijfsbureau. Op dit moment vervult hij 

de functie van duurzaamheidsadviseur, project coördinator en schade behandelaar. In zijn 

functie geeft hij o.a. advies aan huurders over isolatie, warmtepompen en zonnepanelen en 

begeleidt mensen bij een gedwongen verhuizing als er gesloopt gaat worden. Inmiddels is hij al 

35 jaar in dienst.  

In 2007 is hij gescheiden en sindsdien woont hij alleen wat hem goed bevalt. Hij heeft drie 

schatten van dochters van 31, 28 en 25 jaar. De oudste verblijft momenteel voor twee jaar met 

haar vriendin in Afrika. Zij is daar tropenarts en houdt zich ook bezig met onderwijskunde. De 

middelste heeft haar eigen bedrijf als kunstenares in Groningen en de jongste werkt als 

Hendrik Timmer bij een van zijn hokken met Cochin krielen 
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Sommelier in een 2 sterren restaurant. Hij is nog geen opa, “ze hebben het allemaal nog veel te 

druk”.  

Zijn werk is goed te combineren met het keurmeesterschap. In zijn functie kan hij vrij 

zelfstandig handelen en daarnaast is hij iedere vrijdagmiddag vrij. Daardoor heeft hij veel 

invloed op zijn eigen planning en kan hij de keuringen goed inplannen.  

Het eerste contact met kippen was met de kippen op de boerderij. Op de boerderij liepen 4000 

legkippen rond. Dit betekende dat hij als kind, samen met zijn broers, op zondag eieren moest 

rapen in het hok. Op een leeftijd van 16 á 17 jaar was hij al nieuwsgierig naar de shows met 

kippen. Samen met een maatje ging hij naar een show in de buurt. Daar was een loterij met als 

hoofdprijs een baardkip. Samen met zijn maatje heeft hij toen lootjes gekocht. Bij de trekking 

werd hij in eerste instantie helaas geen winnaar, maar de persoon met het juiste lootje wilde de 

kip niet. De kip werd daarom opnieuw als hoofdprijs ter beschikking gesteld. Dit ging vier keer 

zo door en bij de vijfde keer won Hendrik de kip. Als koning te rijk ging hij met de kip naar 

huis. Zijn moeders vond de kip gelijk al leuk. En Hendrik wilde ermee gaan fokken, daarom 

werd de fokker opgespoord en er een haantje bij gekocht. Binnen een jaar werd hij lid van de 

lokale kleindieren vereniging. En hielp hij mee met de organisatie en binnen drie jaar zat hij in 

het bestuur. Het kippenfokken zit overigens wel in de familie want een andere broer heeft 

Wyandotte en weer een ander broer heeft Serama’s.  

 

De Fokker Hendrik  Timmer 
Als keurmeester heeft hij veel verschillende rassen gefokt. Een hele tijd waren dat Drentse 

krielen, hij woont tenslotte in 

Drenthe, maar die waren erg 

druk. Nu fokt hij al jaren 

Cochin krielen, dat vindt hij  

mooie ronde donzige en rustige 

kippen die er in veel 

kleurslagen zijn. De kleur geel 

koekoek was in Nederland niet 

erkend. Hendrik wilde de 

kleurslag graag laten erkennen. 

Daarom heeft hij een aantal 

dieren uit Duitsland gehaald en 

is ermee gaan fokken. Na een 

paar jaar heeft hij ze ter  

erkenning aangeboden en met 

succes. Hetzelfde heeft hij 

gedaan met parelgrijs koekoek. 

Ook de kleur bobtail heeft hij 

in samenwerking met 

Duitsland erkend gekregen. De 

laatste jaren is hij vooral bezig 

met de chocoladekleur en de 

variaties daarop. De originele 

chocolade kleurige dieren heeft 

hij  gekruist aan zijn eigen 

kleurslagen. Daardoor heeft hij 

nu de Cochin krielen rondlopen in de kleuren chocolade, chocolade-koekoek en chocolade- wit 

gepareld. Ook deze kleurslagen wil hij laten erkennen. Daarnaast lopen er nu nog steeds 

parelgrijs koekoek dieren. 

Drie jaar geleden vond hij zijn dieren wat aan de kleine kant. Om dit te verbeteren heeft 

Hendrik een mooie grote zwarte haan uit Denemarken gehaald. Daar heeft hij ongeveer 400 

Chocolade, chocolade koekoek en wit gepareld lopen door elkaar 
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kuikens uit gefokt. Er kwamen veel verschillende kleuren uit, helaas ook veel verkeerde. 

Ongeveer 100 kuikens met de chocoladekleur heeft Hendrik aangehouden. In grootte zijn de 

dieren goed vooruit gegaan. Daar moet je wel geduld voor hebben, want een Cochinkriel heeft 

echt 10 maanden nodig om alle veren te ontwikkelen. Hendrik zijn stelregel is; na 15 april geen 

eieren meer inleggen anders zijn de dieren met het verenkleed niet klaar voor de Noordshow. 

 

Keurmeester Timmer 

“Ik sta bekend als de keurmeester die de achterkant 

van de keurkaart nog volschrijft”. 
 
Hendrik is vanaf 1987 keurmeester. Hij deed examen op 2 januari terwijl op 1 januari net zijn 

vader was overleden. Zijn moeder heeft hem toch gemotiveerd om te gaan en gelukkig maar 

want hij slaagde met vlag en wimpel.  

Na ongeveer tien jaar lid te zijn geweest bij de kleindieren vereniging en een aantal keuringen 

te hebben meegemaakt leek het hem leuk om zelf ook keurmeester te worden. Met als 

belangrijkste motivatie meer kennis op doen van verschillende rassen. Het ene ras ligt hem wat 

beter dan het andere ras. Zo gaat het keuren van Kuifhoenders, Hollandse rassen en Serama’s 

allemaal als van zelf, maar vechthoenders zoals de oud en modern Engelse vechtkrielen gaan 

hem wat minder gemakkelijk af. Die moeten voor iedere keuring weer grondig worden 

bestudeerd. Hij keurt alles met veel plezier vooral de jongdierendagen zijn leuk om te doen. 

Volgens Hendrik maakt het niet uit of je nu 10 of 100 dieren keurt. Hij hanteert een vaste 

structuur op de kaart en daarmee volgt het predicaat vanzelf. Het type is het allerbelangrijkste, 

dit staat altijd bovenaan op keurkaart. Eén U per keuring is wel de max, al heb ik één keer op 

een kuivenshow drie keer een dik verdiende U gegeven.  Het type is het belangrijkste en daarna 

de uiterlijke kenmerken. Hij weet dat hij bekend staat als de keurmeester die de achterkant van 

de keurkaart nog volschrijft. Men zegt dat je de pineut bent als je bij Hendrik moet schrijven. 

Bij de keurmeesters opleiding wordt je geleerd dat je bij een ZG geen toelichting hoeft te geven 

maar vanaf een G wel. Zelf probeert hij bij alle beoordelingen een toelichting te geven waarom 

het geen F is. Je leert als fokker meer van een volgeschreven kaart. De beginnende fokkers 

bestuderen de kaart aandachtig die kun je met de opmerkingen op de kaart verder helpen. 

Op Duitse keurkaarten mag je minder toelichten. Als keurmeester mag je niet meer dan drie 

wensen noteren anders mag je niet hoger dan een G geven. Een F predicaat mag je alleen geven 

als er maar één klein wensje is. De beperking voor het noteren van opmerkingen bij de wensen 

zorgt ervoor dat je als fokker weinig informatie van de keurmeester krijgt. Er blijven dus veel 

vragen over voor de fokker. Je kunt als keurmeester de fokker niet sturen met je opmerkingen. 

We kunnen wel over naar het Duitse kaartsysteem als we maar meer wensen op mogen 

schrijven. Dit gebeurt nu al bij de keuring van de duiven.  Het puntensysteem zoals bij de 

konijnen is ook nog een optie. Op dit moment keuren we ook zo bij de Serama’s en dat werkt 

ook goed. Hendrik vindt het jammer dat er internationaal niet één systeem is.  

De toekomst van de keurmeester in het algemeen hangt sterk samen met het aantal actieve 

leden van Kleindier Liefhebbers Nederland (KLN). Het aantal leden neemt helaas ieder jaar 

met ongeveer 10% af. Het aantal keurmeesters neemt wel iets af maar niet zo sterk als het 

aantal leden. Een paar jaar geleden waren er 90 keurmeesters nu zijn dat er 80. Positief is dat de 

gemiddelde leeftijd daalt. Dit jaar zijn er twee  keurmeester in opleiding. Tijdens de opleiding 

tot keurmeester wordt je niet meer alleen opgeleid in de raskenmerken maar krijg je ook les in 

de sociale aspecten van de hobby, zoals bijvoorbeeld omgaan met agressie. 

 

De show, de keurmeester en het dierenwelzijn 
Dierenwelzijn drukt een steeds groter stempel op onze hobby. Een voorbeeld hiervan is de 
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steeds groter worden de afmeting van de tentoonstellingskooien. Hendrik helpt mee met de 

organisatie van de Midden Drenthe show. Op deze show worden de dieren geshowd als groep 

in een volière. In één ruime kooi van ongeveer 3 vierkante meter zitten tussen de vier en zes 

dieren van hetzelfde ras van één fokker. Deze volières worden voor de duiven en kippen 

gebruikt. Bij het inkooien worden de dieren in een keurkooi geplaatst zodat de keurmeester ze 

kan beoordelen. Tijdens de keuring krijgt ieder dier een unieke kleur ring. Op de keurkaart 

wordt de kleur van de ring vermeld. Na de keuring gaan de dieren bij elkaar in een volière. De 

keurkaarten van alle dieren worden aan de volière bevestigd. Geïnteresseerde bezoekers kunnen 

met de kleurcodering de beoordeling van ieder dier individueel bekijken. Hanen kunnen ook bij 

elkaar in een volière als ze aan elkaar gewend zijn. En als de haan niet bij de hennen mag krijgt 

hij een apart ruimte in de volière. Tijdens het verblijf op de show worden de dieren op een meer 

natuurlijke en ruimere wijze gehuisvest.  

Tussen de volières zijn ruime paden aanwezig die aangekleed zijn met veel groen. Mogelijk is 

dit de toekomst. Nu veel shows door de Coronamaatregelen niet door mogen gaan heeft de 

Midden Drenthe show bedacht dat de keurmeester naar de fokker toegaat. De keurmeester 

wordt de hele dag begeleid door twee studenten. Deze studenten hebben een praktijkdag voor 

school en hebben als opdracht meegekregen de werkzaamheden van de keurmeester te 

fotograferen, filmen en te vloggen. De foto’s worden op de website geplaatst en de 

keurresultaten worden gelijk in de catalogus ingevoerd. Tijdens de keuring bij de fokker thuis 

wordt het mooiste dier uitgekozen, hier wordt een extra film verslag van gemaakt. Aan het 

einde van de dag wordt, op basis van al deze verslagen, het mooiste dier gekozen van de 

provincie, ras, jeugd enz. In de avonds is de prijsuitreiking per webinar en worden de filmpjes 

van de beste dieren worden vertoond. Op deze manier kan toch een show worden 

georganiseerd. Als dit concept aanslaat heb je wel meer keurmeesters nodig.  

Een ander alternatief voor de huidige shows is Digikeur. Als keurmeester heeft Hendrik wel 

eens gekeurd bij een Digikeur. Door in te zoomen op een foto kun je 80% van wat je bij een 

gewone keuring ziet ook zien, bijvoorbeeld oogkleur, pootkleur, bevedering, vleugeltekening 

enz. Wat lastig te beoordelen is bij foto’s is het type. De foto’s zijn vaak uit de verkeerde hoek 

genomen of er is precies op het moment dat het dier de juiste stelling aanneemt een foto 

Kleindierenshow Midden-Drenthe. FOTO DVHN/FRANK JEURING 
 



40 

 

gemaakt. Daarom kan Digikeur geen keuring vervangen maar is wel een goed alternatief.   

 

Kinderen zijn de toekomst 
De jeugd bij de hobby betrekken is wel een van de drijfveren van Hendrik en daarom heeft hij 

zich sterk gemaakt voor de dierenparade bij de Noordshow. Hendrik wil de jeugd in contact 

brengen met dieren om ze enthousiast te maken. Prettig neveneffect is dat je hele gezinnen op 

bezoek krijgt op de Noordshow die entreegeld betalen en zo voor extra inkomsten zorgen.  

De Noordshow heeft veel contact met de afdeling groen van de middelbare scholen 

(groenscholen) uit de buurt. De leerlingen van die scholen helpen op de Noordshow mee met 

voeren, logistiek, en catering. Ook leiden zij de leerlingen van basisscholen uit de buurt rond. 

Dit gaat erg goed. Als begeleiding van de leerlingen geeft Hendrik lessen op deze 

groenscholen.  

In zijn woonplaats Beilen is Hendrik betrokken bij het dierenweide project. Het is een 

Jongdierenclub bij de dierenweide in de buurt. Kinderen mogen een dier uitzoeken en 

verzorgen met als stip op de horizon de kleindieren show in oktober. De kinderen zijn 

verantwoordelijk voor hun eigen dieren, ze hebben bijvoorbeeld zelf de sleutel van het hok. De 

dierenweide ligt vlak bij een basisschool. Er zijn veel verhalen over de kinderen die te laat op 

school komen omdat ze eerst hun dier willen verzorgen en knuffelen en daarbij de tijd vergeten. 

Dit geeft maar aan hoe enthousiast en betrokken de kinderen zijn. Hendrik geeft ook les op de 

basisschool over dieren en dierverzorging, ongeveer 1,5 uur per maand. Dit project loopt nu 

ongeveer vier jaar. Ook de kleindiervereniging heeft er baat bij, er zijn nu al 3 jeugdleden die 

mee hebben gedaan aan het project en nu echte fokkers zijn geworden, al is dit niet het 

hoofddoel. Dat is het liefhebben van (klein) dieren.  In Barneveld bij het pluimveemuseum 

heeft Gijs Donkersteeg met de kippenclub een soortgelijk project. Hendrik heeft veel respect 

voor wat hij doet. 

 

 

Hendrik’s tips  

“Een goede Barnevelder fokken is volgens mij niet zo 

moeilijk”, (maar dat kan ik makkelijk zeggen want ik heb ze zelf nooit gefokt.) 

 

In het algemeen geldt:  zet voor elk jaar een doel neer en investeer daar een paar jaar in, en geef 

het de tijd. Als je iets goed wilt neerzetten dan is het een levenswerk. Wij willen soms veel te 

snel. Je moet de tijd nemen.  

Kijk bij het samenstellen van een foktoom niet allen naar de hennen maar ook goed naar de 

haan. Veel fokkers kijken bij een haan alleen naar het type maar kijken niet naar de tekening in 

hals, schouders, vleugels enz. Ook bij de haan kun je de kwaliteit van de zoming zien. Alle 

veren moeten dubbel gezoomd zijn ook op de schouders. Besteed hier meer aandacht aan. Je 

krijgt er beter gezoomde hennen mee. Je moet er jaren in investeren. Het is niet met een jaar 

gedaan. Het heeft geen zin ieder jaar een dier te halen bij een top fokker, daar ga je niet mee 

vooruit, maar bouw een eigen stam op. Let dus op de fokwaarde van je dieren.  

Als keurmeester probeer je hier in te sturen door de opmerkingen op de kaart, bijvoorbeeld 

halsbehang ZG maar schachtstreep tekening mist bruine rand. Als keurmeester probeert 

Hendrik het zo gedetailleerd mogelijk op de keurkaart te zetten zodat de fokker er thuis mee 

aan de slag kan. Met dit soort opmerkingen moet je als fokker toch na gaan denken, is dit wel 

een goede fokhaan? Zelf heeft hij veel geleerd van Cor Tensen. Die heeft laten zien dat met een 

jaar of drie selectief fokken je de tekening sterk vooruit kunt laten gaan.  

Ten tweede de bevedering, let hier op. Veel dieren zitten veel te los in de bevedering met als 

gevolg  een slechte onder belijning; de dieren lijken te laag te staan. Veel hanen hebben geen 

staarten doordat de staartstuurveren tekort zijn of de sikkels ontbreken. Let ook op de 
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verhouding tussen het vaste veerveld en het dons. Dit moet ongeveer 50/50 zijn. Vaak hebben 

veren meer dons dan vast veerveld. Verbetering is mogelijk door binnen het ras bij een andere 

kleurslag te kijken.   

 

Foktechnische aspecten. 
De zwarte zoming is eigenlijk pepering van vroeger uit. Als je daar het patroon gen op los laat, 

“lijmt” dit het zwart aan elkaar en zorgt ervoor dat het een zoming wordt. Vervolgens zorgt het 

melanostisch gen ervoor dat het zwart naar de buitenkant van de veer gaat. Zwart heeft veel 

meer “lijm” in zich dan blauw. Daardoor is de binnenzoom bij blauw vaak erg verwaterd. Een 

verklikker voor een goede zoming bij blauw is het donker blauwe zoompje langs de 

buitenkanten van de zoom. Als de buitenkant van de blauwe zoom donkerder is zit er meer 

“lijm” in  en is de zoming scherper begrenst. Bij vuilwit is het nog erger. Bij deze kleur is bijna 

geen lijm meer aanwezig en is er dus ook geen zoming. Dit alles maakt het lastig om een dier te 

fokken met een goede blauwe zoming. Er moet veel “lijm” aanwezig zijn vooral bij de 

binnenzoom. Er zijn er gelukkig wel dieren met een goede binnenzoom.  

De dubbele zoming komt op basis van drie verschillende genen voor; Tarwe, Bankiva patrijs en 

Aziatisch patrijs. Dat we bij zilver dubbel gezoomd veel hennen zien met een slechte 

borsttekening komt doordat die dieren op basis van het Bankiva patrijs gen zijn gecreëerd. Dit 

gen geeft van oorsprong een zwarte borst bij de haan en een zalmkleurige borst bij de hen. Dit 

belemmert een goede zoming op de borst. Met Aziatisch patrijs als basis heeft de hen een beter 

getekende borst maar is de grondkleur te licht.  De tip van Hendrik is: probeer bij de start van 

de fok van zilver dubbel gezoomd die dubbel gezoomde dieren te gebruiken die een te lichte 

grondkleur hebben. Deze dieren hebben weinig mahonie (is autosomaal rood) en dit zorgt 

ervoor dat de grondkleur van de zilver dubbel gezoomde eerder grijszilver (zilverwit is niet 

nodig) wordt. Wat er niet inzit komt er ook niet uit, is een waarheid als een koe en ook een 

slogan van Hendrik.  Blijf kijken en zoeken en stel 1 prioriteit per jaar. Op deze manier moet je 

in 10 jaar best ver kunnen komen.  

 

Wat is je verder opgevallen in de loop van de tijd bij de ontwikkeling van de 

Barnevelders.  

“In mijn beleving zijn de staarten slechter geworden. Zeker bij de hanen. De zoming was altijd 

wel prima en het type ook, maar naarmate je er meer in verdiept zie je steeds meer de 

problemen. Ik denk dat we de laatste jaren niet veel vooruit zijn gegaan”. 

 

Hendrik over de grens 
Als de Duitsers naar onze dieren kijken dan vinden ze de zoming prima maar de bevedering 

vinden ze veel te los. Zorg er als Barnevelderclub voor dat er in 2024 een gezamenlijke 

standaard is waar de Nederlandse kenmerken duidelijk in zitten. Wij zijn het land van 

herkomst. En het is al jaren een goede bewezen standaard, maar de Duitsers hebben de beste 

bevedering. Die moeten we ook de onze maken. Momenteel wordt er hard gewerkt aan een 

Europese standaard. Zorg dat je als Barneveldervereniging de boot niet mist en dat Duitsland 

straks de norm bepaald. Gelukkig is Hendrik zijn  ervaring dat de Duitse Barnevelderclub op 

dit gebied zeker graag samenwerkt met Nederland.  Zo hebben ze de eis van een gezoomde 

borst bij de hanen al afgezwakt en werken ze aan minder grote staarten.  
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Ter afsluiting 
Ik denk dat jullie als Barnevelder 

vereniging op de goede weg zijn. 

Het is belangrijk dat de rust weer 

in de club terugkomt en dat 

mensen bij elkaar gebracht 

worden. Activiteiten organiseren 

met als doel kennis overdracht en 

mensen bij elkaar brengen is 

belangrijk voor een club. Als het 

nodig is kunnen jullie een beroep 

op mij doen, bijvoorbeeld als 

spreker op een vergadering. Blijf 

ook in contact met de 

buitenlandse speciaal clubs in 

verband met de Europese 

standaard. De Barnevelder is een 

tenslotte een mooie kip en de 

meest bekende van Nederland. 

Succes met de fok. 
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Verslag keuring grote Barnevelders op de 
jongdierendag op 5 september 2020 van Benno Crezee 
Door: Benno Crezee 

Foto’s: Hans Stil 

 

 

Met toch wel een beetje onzekerheid hoe de dag zou verlopen, stapte ik op 5 september in de 

auto om naar Mijdrecht te rijden. De spanning en onzekerheid was niet zo zeer te wijten aan het 

keuren van  Barnevelders, veel meer had het te maken met hoe verloopt de dag voor wat betreft 

het “corona proof” zijn? 

Mijn complimenten aan de organisatie van deze dag! Het was echt tot in de puntjes geregeld en 

samenwerking tussen de 3 speciaal clubs om een dergelijke dag op deze manier “neer te zetten” 

is wat mij betreft voorbeeldig. De locatie is zonder meer prima geschikt voor een ééndaagse 

keuring, 

Klaas van der Hoek en mijn persoontje besloten dat Klaas de krielen voor zijn rekening zou 

nemen en dat ik de grote variant zou keuren. Wij beiden besloten om zelf de 

beoordelingskaarten te schrijven, iets wat voor mij als brildrager prettig is wanneer men de hele 

dag een mondkapje moet dragen. 

Mijn keuring ging van start met een aantal dubbel gezoomde dieren. Redelijke kwaliteit maar 

nu nog geen toppers.  

 

Er waren veel witte dieren ingeschreven. De winnende haan in kooi 206 voldeed met een F96 

voor mij qua type aan hoe een Barnevelder eruit moet zien. Sommige hanen misten borstdiepte 

en deden te hoogbenig aan. Ook de lengte van de rug is bij een enkel dier niet goed, te lang en 

te vlak.

De beste grote 
witte haan 
met 96 
punten van 
Hans Stil 
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Op de zwarte hanen was nog wel het e.e.a. aan te merken, echter de zwarte hen was een pracht 

dier en zonder moeite kwam die op F96.  

 

 

Dan twee dubbel gezoomde hennen. Beiden behaalden F96 en de hen in kooi 216 voldeed in 

mijn beleving aan hoe een Barnevelder hen er uit moet zien. Prima type, mooie grondkleur met 

prima zoming. Voor mij het beste dier van mijn keuring! 

 

De laatste dieren welke ik mocht beoordelen waren witte hennen. Kooi 218 was een heel mooi 

dier, zonder moeite kon ik haar met F96 belonen. De klas was eigenlijk best goed, wel een punt 

van aandacht voor te extreme gezichtsbevedering. 

 

 

De beste 
grote zwarte 
hen 96 
punten van 
Henk Bakker 

De beste grote 
hen dubbel 
gezoomd met 
96 punten van 
Barend van de 
Bruinhorst en 
beste van de 
keurmeester bij 
de grote 
Barnevelders. 
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We sloten de dag af met een dierbespreking. 

Zowel Klaas als ik kozen enkele dieren om te 

bespreken. In mijn geval een witte haan om 

aan te geven dat een vollere borstpartij en een 

kortere/minder vlakke rug punten van 

aandacht dienen te blijven. Een witte hen 

koos ik om te wijzen op de vastgestelde 

gezichtsbevedering. De aanwezigen mochten 

het in hun ogen beste dier bekendmaken 

middels een schriftelijke stemming. Ik was 

wel een beetje verbaasd met de keuze op kooi 

207 (grote witte haan van Ronnie van Zuilen 

red.). Voor mij was dat juist een haan welke 

qua type nu nog te kort kwam, mogelijk dat 

bij het uitgroeien deze haan nog wat gaat 

verbeteren. 

 

Al met al een prettige dag tussen echte 

liefhebbers van de aanwezige rassen. 

Dergelijke dagen zullen naar mijn bescheiden 

mening in de toekomst een mooie aanvulling 

of zelfs vervanging kunnen zijn van 

meerdaagse shows. Ik wens alle aanwezige 

Barnevelder liefhebbers dat zij hun interesse 

in dit mooie ras zullen voortzetten en dat het 

in dit seizoen toch nog vaker mogelijk zal 

zijn om met elkaar de competitie aan te gaan. 

Met een tevreden gevoel ben ik na afloop 

weer op huis aangegaan. 

Benno Crezee – Woudrichem – 4 oktober 

2020 

  

De beste grote 
witte hen met 
96 punten van 
Henk Bakker 

Benno Crezee aan het keuren zonder 
schrijver maar met schrijfstandaard 
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Verslag jongdierendag 2020  
In samenwerking met de Lakenvelder- en Vorwerkhoenclub (L&Vclub) en de 

Nederlandse Kuiven en Baarden Club (NKBC) 
Door: Tekst: Hans Stil 

Foto’s: Hans Stil 

 

Het was door alle Corona maatregelen wel te verwachten maar het was toch een teleurstelling 

toen de voorzitter van Gallinova, Gerrit Koerhuis, mij opbelde met de mededeling dat de 

jongdierendag niet door zou gaan.. 

De jongdierendag van Gallinova is normaal gesproken een samenzijn van een aantal 

verenigingen, de Zijdehoendersvereniging, de Lakenvelder- en Vorwerkhoenclub, de NKBC en 

de Barnevelder vereniging. Al deze verenigingen zaten opeens zonder jongdierendag. Geen 

locatie, en geen organisatie, geen catering. Alles viel in een klap weg.  

Als Barnevelderclub hebben wij, met ruim honderd leden verspreid over het hele land, een 

ruime verscheidenheid aan leden. Een van onze leden is Theo de Graaff, die samen met zijn 

vrouw Thea, in het verleden een melkvee bedrijf runde en nu van hun pensioen genieten. Zij 

zijn in het bezit van een hele mooie (leegstaande) ligbox stal waar wij als Barnevelderclub in 

het verleden al eens vaker gebruik van mogen maken.  

 

Na een belletje was Theo bereid om zijn schuur ter beschikking te stellen voor de 

jongdierendag. En na contact met de overige verenigingen was de kogel snel door kerk; wij  

gaan zelf een jongdierendag organiseren. Tijdens een overleg bij Theo met de twee andere 

speciaalclubs, zijn de taken verdeeld: de lakenvelderclub doet de administratie en de opbouw 

De mooie en goed verzorgde locatie van Theo en Thea de Graaf met op de 
voorgrond de vlaggen van de deelnemende verenigingen 
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van de kooien, de Barnevelderclub neemt de catering voor zijn rekening en de Kuiven en 

baardenclub doet de administratie op de dag zelf en verwerkt de uitslagen van de keurmeesters. 

Na nog een bezoek aan Theo voor de indeling van de kooien en een flink aantal keer zoomen 

en bellen was de organisatie van de jongdierendag, op 5 september, rond. Waarbij Bart en 

Jacqueline een flink deel van de organisatie op zich hebben genomen.  

Op de zonnige zaterdag zijn er in totaal zijn er 63 inzenders van drie verschillende 

speciaalclubs met 226 dieren geweest. Hiervan waren er 20 Barnevelder fokkers met 66 dieren. 

De Barnevelders werden gekeurd door de keurmeesters Benno Crezee en Klaas van der Hoek. 

Nieuw op deze jongdierendag was de ledenkeuring. De aanwezige leden mochten zelf een 

favoriet kiezen bij de grote. en bij de Krielen. En de keurmeesters hadden natuurlijk ook hun 

eigen favorieten. Opmerkelijk was dat de leden een andere voorkeur hadden dan de 

keurmeesters. Keurmeester Klaas van der Hoek (keurde de krielen) had als beste van zijn 

keuring gekozen voor een zilver zwart dubbel gezoomd hennetje van Theo de Graaf en 

keurmeester Benno Crezee (keurde de groten) had als favoriet een dubbel gezoomde hen van 

Barend van de Bruinhorst. De leden kozen bij de grote Barnevelders voor een witte haan van 

Rinus van Zuilen en bij de krielen voor een bruin blauw dubbel gezoomd hennetje van Bas 

Oskam.  

Tijdens de lunch was er een Barbecue met een heerlijke salade klaargemaakt door Arie 

Droppert en zijn vrouw. En maakte Barend van de Bruinhorst zich verdienstelijk met het 

bakken van kiphamburgers. 

Na de keuring was er de nabespreking van de keurmeesters en de prijs 
uitreiking van de ledenkeuring. Op de website kunt u het filmpje vinden van de 
nabespreking van Klaas van de Hoek 
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Na de keuring was er een bespreking van een aantal dieren door de beide keurmeesters. Een 

film verslag van de nabespreking van Klaas van der Hoek is te zien op de website van de 

Barnevelderclub. 

Achteraf bezien is dit de enige en laatste show de wij als Barnevelderclub konden organiseren. 

En gezien het aantal tentoonstellingen dat er landelijk is uitgevallen denk ik dat wij blij mogen 

zijn met de gezamenlijke inspanning van deze drie speciaalclubs zodat de jongdierendag toch 

doorgang heeft kunnen vinden. Al met al een geslaagde dag. De dag was zo geslaagd dat wij als 

speciaalclubs hebben besloten volgend jaar weer een gezamenlijke jongdierendag te 

organiseren. Natuurlijk hoop ik dat u er dan ook bent. 

Bij de organisatie hebben veel mensen meegeholpen maar een aantal wil ik toch speciaal 

bedanken: 

- Allereerst Bart en Jacquline van de L&V club, en Sietse van de NKBC voor de prettige 

samenwerking en de bergen werk die zij hebben verzet. 

- Arie Droppert en zijn vrouw voor de vele kilo’s lekkere salade die zij hebben gemaakt 

- Barend van de Bruinhorst en mijn lieve vrouw Caroline voor het bakken van de bijna 

200 hamburgers 

- En natuurlijk Theo en Thea voor het ter beschikking stellen van hun erf en stallen en de 

geweldige ondersteuning op de dag zelf. 

 

 

 

Thea en Theo heel erg bedankt, zonder jullie 
was het nooit gelukt. 
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Achteraf gezien was de jongdierendag de laatste mogelijkheid voor 
fokkers om met elkaar in discussie te gaan over de zoming (met 
mondkapje uiteraard) 

Tijdens de lunch kon iedereen genieten van een goed verzorgde Barbecue 
en ontdekte we dat Barend niet alleen goed overweg kan met levende kip 

Is het geen plaatje? 
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Tijdens de keuring van de dieren was er de mogelijkheid om ook eieren te 
laten keuren. Hier de eierkeurmeesters aan het werk 

Corona proef lunchen  
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Overzicht van de keuring op de jongdierendag 2020 

KOOI# RAS SEX SOORT KLEURSLAG FOKKER PREDIKAAT PUNTEN PRIJS

160  Barnevelder Hen Kriel blauw dubbel gezoomd Oskam zg 94

161  Barnevelder Hen Kriel blauw dubbel gezoomd Oskam zg 95 beste kriel volgens de leden

162  Barnevelder Hen Kriel dubbel gezoomd Oskam zg 93

163  Barnevelder Hen Kriel dubbel gezoomd Oskam zg 94

164  Barnevelder Hen Kriel Dubbel Gezoomd Docter zg 93

165  Barnevelder Hen Kriel Dubbel Gezoomd Docter zg 94

166  Barnevelder Hen Kriel dubbel gezoomd Oskam zg 95

167  Barnevelder Hen Kriel dubbel gezoomd Oskam F 96

168  Barnevelder Hen Kriel Dubbelgezokmd De Graaff Zg 94

169  Barnevelder Hen Kriel Dubbelgezoomd De Graaff Zg 93

170  Barnevelder Hen Kriel Dubbelgezoomd Van de Bruinhorst G 92

171  Barnevelder Hen Kriel Dubbelgezoomd Van de Bruinhorst zg 94

172  Barnevelder Hen Kriel Dubbelgezoomd De Graaff zg 94

173  Barnevelder Hen Kriel Dubbelgezoomd De Graaff F 96

174  Barnevelder Hen Kriel Wit Timmers zg 94

175  Barnevelder Hen Kriel wit Verhoef zg 94

176  Barnevelder Haan Kriel Dubbel Gezoomd Docter zg 93

177  Barnevelder Haan Kriel Dubbel Gezoomd Docter g 92

178  Barnevelder Haan Kriel Wit Timmers g 91

179  Barnevelder Haan Kriel wit Verhoef g 91

180  Barnevelder Haan Kriel zilver dubbel gezoomd Verkerk zg 95

181  Barnevelder Haan Kriel zilver dubbel gezoomd Verkerk zg 93

182  Barnevelder Haan Kriel zilver dubbel gezoomd Verkerk g 92

183  Barnevelder Haan Kriel zilver dubbelgezoomd Verkerk zg 94

184  Barnevelder Hen Kriel zilver dubbel gezoomd Verkerk zg 94

185  Barnevelder Hen Kriel zilver dubbel gezoomd Verkerk g 92

186  Barnevelder Hen Kriel Zilver Dubbelgezoomd Van de Bruinhorst g 92

187  Barnevelder Hen Kriel Zilver dubbbelgezoomd Van de Bruinhorst zg 94

188  Barnevelder Hen Kriel Zilverdubbelgezoomd De Graaff zg 95

189  Barnevelder Hen Kriel Zilver dubbelgezoomd De Graaff zg 95

190  Barnevelder Hen Kriel zilver dubbel gezoomd Verkerk zg 93

191  Barnevelder Hen Kriel zilver dubbel gezoomd Verkerk zg 93

192  Barnevelder Hen Kriel Zilverdubbelgezoomd De Graaff zg 94

193  Barnevelder Hen Kriel Zilverdubblegezoomd De Graaff F 96 beste van de keurmeester van de Hoek

194  Barnevelder Hen Kriel zilver parelgrijs dubbel gezoomd Oskam 8 8

195 Reserve Leeg

196  Barnevelder Haan Groot Dubbel gezoomd Loos zg 95

197  Barnevelder Haan Groot dubbel gezoomd Verhoef zg 93

198  Barnevelder Haan Groot dubbel gezoomd Verhoef zg 93

199  Barnevelder Haan Groot dubbel gezoomd Simmelink g 92

200  Barnevelder Haan Groot dubbel gezoomd Simmelink zg 93

201  Barnevelder Haan Groot wit Hoogervorst zg 93

202  Barnevelder Haan Groot wit Stil F 96

203  Barnevelder Haan Groot wit Stil zg 93

204  Barnevelder Haan Groot wit Timmers afw

205  Barnevelder Haan Groot wit Bakker g 92

206  Barnevelder Haan Groot wit Bakker zg 93

207  Barnevelder Haan Groot wit van Zuilen zg 93 beste grote volgens de leden

208  Barnevelder Haan Groot wit van Zuilen zg 95

209  Barnevelder Haan Groot wit van Zuilen zg 95

210  Barnevelder Haan Groot zwart Hoogervorst g 92

211  Barnevelder Haan Groot zwart Hoogervorst afw

212  Barnevelder Haan Groot zwart Bakker zg 93

213  Barnevelder Haan Groot zwart Bakker zg 94

214  Barnevelder Hen Groot zwart Bakker F 96

215  Barnevelder Hen Groot Dubbelgezoomd Van de Bruinhorst F 96

216  Barnevelder Hen Groot Dubbelgezoomd Van de Bruinhorst F 96 beste van de keurmeester Crezee

217  Barnevelder Hen Groot Wit Timmers zg 93

218  Barnevelder Hen Groot wit Bakker F 96

219  Barnevelder Hen Groot wit Stil zg 95

220  Barnevelder Hen Groot wit Stil zg 95

221  Barnevelder Hen Groot wit Stil zg 95

222  Barnevelder Hen Groot wit Stil zg 95

223  Barnevelder Hen Groot wit van Zuilen zg 93

224  Barnevelder Hen Groot wit van Zuilen zg 94

225  Barnevelder Hen Groot wit van Zuilen g 92
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Impressie van de keuring van de jongdierendag van de 
Barnevelderclub door Klaas van de Hoek 
Door: Tekst Klaas van der Hoek 

Foto’s: Hans Stil 

Gehouden op 5 september 2020 in Mijdrecht. 

 

Deze dag werd samen gehouden met de Lakenvelder- en Vorwerkclub en de Nederlandse Kuif- 

en Baardkuifhoenderclub. 

De start van het keurseizoen onder de regels van het nieuwe normaal zal ik maar zeggen. 

Gezond zijn, mondkapje mee, handen ontsmetten en afstand in acht nemen. Alles was goed 

voor elkaar. Dus positief dat dit door ging, denken in kansen in plaats van de handdoek in de 

ring gooien. Alhoewel voor dat laatste moeten er wel mogelijkheden zijn: mensen die de 

schouders er onder steken, er moet ruimte zijn en respect voor anderen die wel bedenkingen 

hebben. 

Ik mocht mijn mening over de krielen geven, 35 in totaal. Collega Benno bekeek de grote 

Barnevelders. Wat ik van de individuele dieren vond heb ik geprobeerd op de kaart te schrijven. 

Ik heb zonder schrijver gekeurd, ik vind dat in de huidige omstandigheden wel prettig. Ik hoef 

niet luider te praten omdat mijn schrijver op afstand zit, en met een eventueel mondkapje op is 

het dan ook handiger. 

Dan de dieren: 

Ik keurde de krielen. 

Blauw dubbelgezoomd. Altijd mooie dieren, maar echt moeilijk te fokken. De blauwe kleur 

heeft de neiging om een donker, tegen zwart aan, randje te vormen langs het bruin. Maar toch 

goede dieren. Ik kreeg achteraf door dat de leden meer waardering voor de moeilijkheidsgraad 

hadden dan ik. Een van de hennetjes werd door de leden genomineerd als een van de betere 

ingezonden dieren.  

 

Klaas van de Hoek aan het keuren zonder schrijver en met schrijfstandaard 
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Het aantal dubbel gezoomde krielen viel wat tegen: 14 dieren, waarvan 2 haantjes. Toch hele 

mooie dieren al, dieren die al vrijwel in wedstrijd vorm waren. Enkele wensen ten aanzien van 

kam vorm. 

 

  

Het beste bruin blauw dubbel gezoomde kriel hennetje en volgens de leden de 
mooiste kriel met 95 punten van Bas Oskam 

Mooiste dubbel gezoomde kriel haantje met 93 punten van Ruud Docter 
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Opvallend toch wel de beste zoming bij veel dieren. Jammer dat het seizoen zo is gelopen als 

het nu is gelopen. Daardoor ontbrak de competitie. Op basis van 1 keuring constateren wat de 

stand is, is lastig. Maar toch, een ‘gewone’ doet niet me er mee voor de prijzen. Toch blijft ook 

die een mooie dier om thuis in het hok te hebben. 

Bij de witte krielen maar 2 inzendingen, hier tegenvallend in kwaliteit. Vooral de kammen 

trokken het predicaat naar beneden.  

 

Beste dubbel gezoomde kriel hen met 96 punten van Theo de Graaff 

Beste witte kriel hen met 94 punten van Gert Verhoef 
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En dan de laatste groep, de zilver zwart gezoomde. Mooi te zien dat zo’n jonge kleurslag al zo 

‘geworteld’ is in het ras. Verschillende fokkers zorgen voor de stimulans om de kwaliteit 

omhoog te jagen.  

 

 

Beste kriel haan wit met 91 punten van Gerard Timmers 

Beste kriel hen in de kleur zilver zwart dubbel gezoomd en beste van de 
keurmeester met 96 punten van Theo de Graaff 
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Ook hier de zoming al prima op orde. Soms nog wat worstelen met de grondkleur. Niet te 

crème heeft de voorkeur. 

 

1 zilver parelgrijs gezoomd hennetje sloot de rij. Een dier met mooi type en tekening. Als de 

anderen thuis dit niveau ook halen, dan is deze kleurslag zeker een aanwinst in het palet. En 

gaat ook dit ras mee met de trend van de ‘zachte’ kleuren in het toch wel klassieke 

tekeningbeeld. 

 

Mijn winnares was een zilver zwart dubbel gezoomd hennetje. 

Een hele leuke keuring. We hopen met z’n allen dat we komend jaar weer de directe strijd aan 

kunnen gaan in de shows. 

 

Klaas van der Hoek, Wapenveld 
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Verslag HSS Duitsland 
Door:  tekst Arno de Boer 

Foto’s: Hans Stil 

 

Het is dinsdagavond 8 december j.l. als Hans Stil mij belt. We hebben het o.a. over de 

mogelijkheid om de mahonie roodbruine Barnevelders op zaterdag 16 januari alsnog in de 

zichtklasse te kunnen aanbieden. E.e.a. is lastig in te schatten door de vogelgriep en de corona 

maatregelen. Nog maar eens overleggen met mijn collega-fokker Gertjan Pols. 

Tevens kwam er de vraag of ik iets leuks wou schrijven over de HSS in Duitsland van dit jaar. 

Het hoefde niet over de dieren specifiek gaan, maar juist meer over waarom ik daar altijd zo 

graag heen wil en wat mij daar zo aanspreekt. 

 

Ik heb beloofd een verhaal op te schrijven en dan moest hij zelf maar kijken wat er bruikbaar 

van is (ben tenslotte geen auteur en dit is voor mij de eerste keer dat ik een stukje schrijf). Nog 

even nagevraagd hoe lang ik de tijd had voordat het clubblad uitkwam. Volgens hem stond er 

geen druk op, maar het was wel de bedoeling dat over anderhalve week het clubblad uit zou 

komen. Gelukkig alle tijd dus.  

 

Het is vrijdagochtend 9 oktober. Alle spullen zitten inmiddels in de auto, alle adressen zijn 

ingevoerd in het navigatiesysteem. Alleen nog mijn kippen uit het hok halen die mee gaan naar 

de HSS van de Duitse Barnevelder Club. Tegelijkertijd wacht ik met smart op de mail van het 

bedrijf waar ik een PCR-test heb laten doen.  Die komt gelukkig op tijd binnen met de juiste 

uitslag. Alle lichten staan op groen. Met een dubbel gevoel ben ik vertrokken omdat mijn 

vrouw Roelien deze keer ervoor gekozen had om niet mee te gaan. 

Voor de vierde keer op rij nu naar de clubshow van de Barnevelders in Duitsland. Deze keer 

iets meer dan 750 Barnevelders. Opvallend veel in deze tijd van corona. 

In mijn omgeving wordt met gemengde gevoelens gekeken naar mijn beslissing om wel te 

gaan. Eerst een test van 150 euro laten doen om de grens over te mogen, het hele weekend een 

mondkapje voor, alleen reizen, alleen in een hotelkamer. Waar ik zin in had?  

Arno de Boer met zijn winnende haantje 
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Het antwoord op die vraag is simpel. Het is voor mij de enige tentoonstelling waar ik mijn 

dieren met concurrentie kan laten beoordelen door clubkeurmeesters die bekend zijn met deze 

kleur. Hier heb ik het hele jaar met alle liefde mijn dieren voor verzorgd. Iedere dag ga ik met 

plezier om 6 of 7 uur mijn bed uit om ze te verzorgen. Toch is dit niet de reden om mijn dieren 

voor een uur of 7 in de transportkist te zetten en ze vervolgens 700 km verder in een kooi te 

plaatsen. Wat mij vooral aanspreekt bij deze tentoonstelling zijn meerdere zaken. 

De gezelligheid en collegialiteit met elkaar op de tentoonstelling. Ondanks dat ik nog maar 4 

jaar mee loop, heb ik inmiddels al vele contacten met andere fokkers. Dit heeft er al toe geleid 

dat ik al bij een aantal van hen op hokbezoek ben geweest. Mijn ervaring is dat ik overal met 

dezelfde openheid en vriendelijkheid wordt ontvangen. Zowel bij het bestuur, clubkeurmeesters 

en collega fokkers kan ik altijd terecht met vragen. Inmiddels krijg ik ook regelmatig uit 

Duitsland verzoeken voor broedeieren en/of dieren. Terwijl ik eigenlijk nog maar net begin en 

vind dat ik nog ontdekkend/lerend ben met deze kleurslag.  

Het bekijken/bespreken/beoordelen van zoveel Barnevelder bij elkaar met allemaal liefhebbers 

is leuk en leerzaam. De conversaties met andere fokkers hoe en wat zij doen om tot een 

optimaal resultaat te komen. De keuzes die ze maken m.b.t. fokstammen, voeding, etc. Zaken 

die ik erg interessant vind en ze meeneem in mijn afwegingen.  

 

Het toiletteren van dieren is bij ons uiteraard net zo bekend. Maar mijn inziens gaan ze in 

Duitsland daar nog verder mee. Ik heb met fokkers gesproken die ongeveer 6 weken voor een 

tentoonstelling beginnen met kooi training. In dit geval houdt dat in dat hij een uur lang de kip 

achter in de kooi steeds in de optimale houding neer zet, zodat zij of hij dit ook straks op een 

tentoonstelling laat zien. Dit doet hij met diverse dieren. Het resultaat is er ook echt naar. Zijn 

kippen laten zich goed en makkelijk stellen. In Duitsland is de staart een belangrijk onderdeel 

van de Barnevelder. Er zijn enkele fokkers die van een gewone staart in een paar minuten een 

prachtige mooie staart kunnen maken. Helaas beheers ik deze kunst nog niet ondanks dat ik dit 

al een aantal keer heb mogen aanschouwen. 

 

Wat is nu een goede vleugeltekening? Arno in overleg met Manfred Muller die 
vroeger deze kleurslag heeft gefokt.  
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Deze keer waren Hans en ik de enige Nederlanders. Onderweg zo nu en dan elkaar even een 

app sturen waar we waren. Na het inkooien van mijn dieren heb ik gewacht tot Hans er was en 

hebben we  nog even snel een rondje gelopen over de tentoonstelling.  

Op het laatste moment moest de organisatie nog uitwijken naar een andere deelstaat in verband 

met de corona maatregelen die per deelstaat kunnen verschillen. De locatie was daardoor iets 

minder dan dat we normaal gewend zijn. Dubbele rij kooien op elkaar en verdeeld over 2 zalen. 

Door het dragen van de mondkapjes is het erg lastig om sommige mensen te herkennen. Vele 

fokkers zijn namelijk net als in Nederland al wat op leeftijd. Dus vaak minder haar of een petje 

op en mondkapje voor.  

Daarna besloten we om samen gezellig een hapje te gaan eten. De tentoonstelling was in 

Effelder. Een klein dorpje, geen hotel of restaurant dat geopend was. In een naburig dorpje een 

restaurant gevonden. Niemand aanwezig. Na lang roepen kwam de eigenaresse naar beneden. 

We mochten komen eten, maar wel eerst even een mondkapje op doen. Aan tafel mocht deze 

weer af. Ter verduidelijking: er was verder helemaal niemand. Maar goed regels zijn regels. 

Tijdens het eten kwamen er meerdere  “einheimische” een biertje drinken en een kaartje leggen. 

Iedere bezoeker die binnenkwam (met mondkapje overigens) groette ons vriendelijk 

(onverstaanbaar meestal) en klopte 2x op onze tafel. Tot op heden weten we nog steeds niet de 

betekenis van dit gebruik. Na het avondeten zijn we ieder naar ons eigen hotel gegaan. 

 

Op zaterdagochtend worden alle dieren gekeurd en na afloop wordt gelijk de catalogus gedrukt 

zodat, zodra de tentoonstelling opengaat, ieder een catalogus kan krijgen. s ’Middags lekker 

over de tentoonstelling struinen. Eerst mijn eigen dieren bekeken en uiteraard ook de dieren 

van mijn collega’s met dezelfde kleurslag.  

 

Verder gezellig met Hans langs de hokken en her en der een gesprek aangeknoopt met andere 

fokkers/keurmeesters. Dan is er ook nog de fokkersavond. Een avond met bijna alle inzenders 

bij elkaar. Beginnend met een lekker uitgebreid buffet. Een ruime keuze uit diverse soorten 

lekker eten. De indeling qua tafels is vaak per afdeling. Zo zitten de fokkers uit dezelfde regio 

bij elkaar aan tafel. Na het eten is er tijd voor de prijsuitreiking en het uitspreken voor de 

waardering voor de mensen die mee geholpen hebben met de organisatie. Tijdens het eten en 

daarna is er live muziek.  

Het winnende kriel haantje in de kleur donkerbruin van Arno  de Boer. Deze 
keurslag gaat in Nederland mahonie roodbruin heten. 
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Op zondagochtend is het vroeg opstaan. Om half 9 is de tentoonstelling al geopend en vanaf 

half 11 mogen de fokkers die het verste weg wonen als eerste uitkooien. Voor die tijd nog even 

over de tentoonstelling om samen met Hans foto’s te maken van de mooiste dieren. Dan blijkt 

maar weer eens hoe lastig dit is. Sommige willen echt niet even mooi gaan staan voor een foto. 

Daarna uitkooien, afscheid nemen van diverse mensen en dan alles weer in de auto en op weg 

naar huis. Onderweg passeren Hans en ik elkaar nog meerdere malen voordat hij definitief het 

gas in duwt. Onderweg maak ik nog een tussenstop bij een fokker voor een hokbezoek. Deze 

jongen fokt samen met zijn vader al meerdere jaren diverse kleurslagen Barnevelders in 

krielvariant. Ook zijn grootvader fokte al Barnevelders. Dit heeft er toe geleid dat de straat 

naast hun huis is vernoemd naar het ras. De Barnevelderstrasse! Na het bekijken van elkaars 

fokresultaten nemen we afscheid en vervolg ik mijn weg naar huis. Wederom (ook zonder mijn 

geliefde) een fijn, saamhorig en gezellig weekend. Op naar de volgende HSS. 
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Duitse Hauptsonderschau 2020 
Door: Henk Bakker 

 

Van 9 tot 11 oktober 2020 werd de Duitse Hauptsonderschau voor Barnevelders en 

Barnevelderkrielen gehouden in Effelder (Thüringen). 

Oorspronkelijk zou deze show in Gestungshausen, Beieren  gehouden worden, maar ook hier 

gooide de Corona pandemie roet in het eten. De wedstrijd werd door de Beierse overheid 

verboden. 

In Thüringen (net over de grens van Beieren) was de overheid soepeler en werd wel 

toestemming gegeven. 

 

Ingeschreven werden 725 dieren, onderverdeeld in 252 Barnevelders en 473 

Barnevelderkrielen. 

 

Groot      Hanen  Hennen Inzenders 

Bruin Zwart dubbel gezoomd    41  84  15 

Bruin Blauw dubbel gezoomd     4  10    4 

Zilver Zwart dubbel gezoomd   12  16    6 

Donkerbruin        5    8    2 

Zwart       14  26    5 

Wit       10  18    5 

Blauw         1    3    1 

 

Kriel 

Bruin Zwart dubbel gezoomd   45           102  19 

Bruin Blauw dubbel gezoomd   19  29    7 

Zilver Zwart dubbel gezoomd     8  14    3 

Donkerbruin      15  23    6 

Zwart       37  72  12 

Wit       20  39    9 

Blauw (AOC)        6  13    3 

Kernfarbig      15  16    4 

 

Bij de inzenders waren 2 leden van onze club t.w. Arno de Boer en Hans Stil. 

Arno had het mooiste donkerbruine krielhaantje met 96 punten ofwel het predicaat Fraai. 

Hans werd zowel bij de hanen of bij de hennen 2e in de klasse grote witten met 95 punten. 

Proficiat heren.  
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Verslag Galliniova 2019 Door Manfred Muller 
Door: tekst en fotos door Manfred Muller 

 

Zu Besuch auf der Gallinova 2019’in Barneveld  

 
Am 8. und 9. November 2019 fand die 85. Gallinova in Barneveld statt. Es ist eine der beiden 

größeren nationalen Geflügelschauen in Holland. Samstags brach ich früh morgens gegen 6.00 

Uhr auf nach Barneveld. Die fast leeren Straßen ließen eine zügige Fahrt zu. Kurz vor 9 Uhr 

erreichte ich das Ziel.Henk Bakker, Hans Stil, Bert Beugelsdijk und Gerrit Simmelink 

erwarteten mich schon. Die Begrüßung fiel sehr herzlich aus. Wir haben gute Gespräche vor 

den Käfigen geführt. Für eine Essenspause blieb ebenfalls Zeit. Ich habe mich sehr 

wohlgefühlt! Eine geeignetere Ausstellungshalle lässt sich für eine solch repräsentative Schau 

nicht fin den. Die Lokalität war wirklich großartig. Der einreihige Aufbau, die breiten Gänge 

zwischen den Käfigreihen, viel Tageslicht und eine sehr schöne Dekoration setzten Akzente. 

Auch diesmal war eine Kaninchenschau angegliedert. Die Barnevelder und Zwerg-Barnevelder 

dominierten zahlenmäßig, dicht gefolgt von den Holländischen Zwerghühnern. Im Vergleich zu 

meinem letzten Besuch der Gallinova in 2016 war bei allen Rassen ein deutlicher Rückgang der 

Meldezahlen unverkennbar. 97 Barnevelder in 5 Farbenschlägen waren ausgestellt. Schön war 

die auf Platz 1 herausgestellte braun-schwarzdoppeltgesäumte Henne, die eine prima hohl 

ansteigende Rückenlinie aufwies. Ihre Steuerfedern reichten bis in Kopfhöhe. Sie war kräftig, 

zeigte rassetypische Rumpfeigenschaften, und die richtige Lauf- und Schenkellänge. Auffallend 

in der Kollektion des Hauptfarbenschlages waren Typunterschiede, die sich nicht immer in der 

Bewertung niederschlugen. Die durchaus kräftigen Hähne zeigten häufig etwas wenig 

Brusttiefe oder Körperlänge. Ein Manko war ihnen allen eigen: die Hauptsicheln waren dürftig 

bis gar nicht vorhanden, die Nebenbesichelung häufig schmal und kurz. Die Zeichnungsschärfe 

bei den Hennen variierte. Die braun-blaudoppeltgesäumten Barnevelder hätten durchweg mehr 

Körpervolumen gebraucht. Unübersehbare Schwächen gab es im Schwanzaufbau und in der 

Zeichnung. Das innere Zeichnungsfeld und der Innensaum waren sehr zerrissen. Die 0,1 

Barnevelder, braun-schwarzdoppeltgesäumt, 96 Punkte, G. Knoef. 0,1 Barnevelder, weiß, 96 

Punkte, Hans Stil. Gallinova 2019 in Barneveld 61 1,0 Zwerg-Barnevelder, braun-

schwarzdoppeltges, 96 Punkte, J.L.H. Kip. Zuchten. Den wenigen schwarzen Barneveldern 

hätte mehr Eleganz und Steuerfederlänge gut zu Gesicht gestanden. Insgesamt 103 Zwerg-

Barnevelder waren für mich eine überraschend niedrige Meldezahl. Auch hier gab es im braun-

schwarzdoppeltgesäumten Farbenschlag deutliche Typunterschiede in beiden Geschlechtern. 

Entsprechend verschieden im Erscheinungsbild zeigten sich die mit 95 oder 96 Punkten 

bewerteten Tiere. Hier sind die holländischen Preisrichter in der Beurteilung der 

Formmerkmale wie Körper- und Steuerfederlänge, Bürzelbreite und Standhöhe großzügig und 

lassen Variationen zu. Gleiches gilt für die Lauffarbe. Generell wirkten die Zwerge auf mich 

zum Teil kleiner als unsere. Dabei waren sie aber nicht unbedingt leichter. Eine sehr kurzes und 

festes Mantelgefieder mit wenig Flaumanteil, kürzere Rücken und weniger Standhöhe waren 

die Ursachen. V.a. die Hähne wiesen zudem ein silber-schwarzdoppeltgesäumten Großen hatten 

ihre Probleme in Schwanzaufbau, Beinfarbe, Zeichnungsschärfe am Bürzel und sichtbaren 

Weißeinlagerungen im Halsbehang der Hennen. Schön anzusehen in Form und Farbe waren die 

weißen Barnevelder, die u.a. aus den Ställen von Henk Bakker und Hans Stil kamen. Wünsche 

und Mängel entsprachen hier denen der deutschen 62 Gallinova 2019 in Barneveld geringes 

Schwanzvolumen auf, zeigten aber den hohlen Anstieg im Rücken und breite Schultern. Die 

Zeichnungsschärfe im Bürzel und in der seitlichen Schwanzeindeckung ließ bei so mancher 

Henne zu wünschen übrig. Auch die Farbintensität variierte deutlich. Bert Beugelsdijk zeigte 

eine gestochen scharf gezeichnete 0.1 mit guten Formanlagen. Herausragend in Form, Farbe 

und Zeichnung war eine Henne in silber-schwarzdoppeltgesäumt von Barend van de 

Bruinhorst. Diese Modellathletin kann als europaweiter Maßstab in diesem Farbenschlag 
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gelten. Die Kollektionen der braun-blaudoppeltgesäumten, silber-schwarzdoppeltgesäumten, 

schwarzen und weißen Zwerge waren recht klein. Die schwarzen Zwerge zeigten durchaus 

breite Bürzelpartien und lange Steuerfedern, hätten allerdings mehr Schenkelfreiheit und 

Lauflänge benötigt. Die Weißen haben im Vergleich zu den Vorjahren an Körpervolumen 

verloren und sind sehr zierlich mit eher schmalen Schwanz- und Bürzelpartien. Natürlich habe 

ich mir auch andere Rassen angesehen. Die Zwerg-Wyandotten sind in keinem Farbenschlag 

vergleichbar mit jenen aus deutschen Zuchten. Überraschender Weise gilt diese Feststellung 

auch für die Zwerg-Welsumer. Formlich weisen sie eher eine hohle Rückenlinie auf. farblich 

sind sie wesentlich heller. Andere Rassen haben sich im Erscheinungsbild durchaus angenähert, 

beispielsweise die Zwerg-Australorps oder die Vorwerkhühner und deren Zwerge. Barneveld 

war wieder einmal eine Reise wert! Viele Eindrücke waren es, die ich mit nach Hause nahm. 

Einer liegt vorne: Weiterhin sind Unterschiede in den 0,1 Zwerg-Barnevelder, schwarz, 96 

Punkte, Th.C.M. de Graaff. 1,0 Zwerg-Barnevelder, silber-schwarzdoppeltgesäumt, 94 Punkte, 

Bert Beugelsdijk. Typausprägungen zwischen holländischen und deutschen Tieren vorhanden. 

Und dennoch erhalten auch kräftigere Zwerge mit guter Rumpflänge, breiten Bürzeln und 

Schwanzansätzen und mit gut kopfhoch getragenen Steuern auf holländischen Schauen hohe 

Noten und werden damit als dem Ideal nahekommend herausgestellt. Die hier abgebildete 

silber-schwarzdoppeltgesäumte Henne möge als Beispiel dienen. 

Manfred Müller 

 

Vertaling 

Een bezoek aan Gallinova 2019 in Barneveld. 
Door: Manfred Muller 
Vertaling: Hans Stil 

 
Op 8 en 9 november 2019 is de 85ste Gallinova gehouden in Barneveld. Het is één van de twee 

grotere nationale Pluimveeshows in Nederland. Zaterdagochtend vertrok  ik vroeg rond 6 uur ’s 

ochtends naar Barneveld. De bijna lege snelwegen lieten een snelle rit toe. Kortom ik bereikte 

de bestemming vóór 9 uur 's ochtends. Henk Bakker, Hans Stil, Bert Beugelsdijk en Gerrit 

Simmelink ontvingen mij. De 

begroeting was hartelijk. We hebben 

goede gesprekken gevoerd  tussen de 

kooien. Er was zelfs nog tijd voor 

een maaltijdpauze. Ik voelde me erg 

op mijn gemak! Een geschiktere 

tentoonstellingsruimte is voor zo'n 

representatieve show niet te vinden. 

De locatie was werkelijk fantastisch. 

De in enkele rij opgestelde kooien, 

de brede gangen tussen de rijen 

kooien, veel daglicht en de zeer 

mooie decoratie zette de toon. Ook 

deze keer was er een konijnen show 

aangesloten. De Barnevelder en de 

kriel Barnevelder domineerden in 

aantal, op de voet gevolgd door de 

Hollandse krielen. In Vergeleken met 

mijn laatste bezoek aan de Gallinova 

in 2016 viel op dat er voor alle 

rassen een duidelijke afname van het aantal aanmeldingen was. Bij de grote Barnevelders 

waren 95 dieren aanwezig in 5 verschillende kleurslagen. Degene die nummer 1 was geworden 

Winnende hen dubbel gezoomd met 96 punten van G. Knoef 



64 

 

was een leuke dubbelgezoomde hen, die een zeer holle stijgende ruglijn liet zien. Haar 

staartstuurveren waren voldoende tot hoofdhoogte. Ze liet een sterk ras typische kenmerkende 

type zien met de juiste schenkel en loopbeen lengte. Opvallend in de collectie van het 

hoofdkleurenschema waren typeverschillen tussen de hanen en de hennen, wat niet altijd in de 

beoordeling vertaalde. De absoluut sterke hanen lieten vaak weinig borstdiepte of 

lichaamslengte zien. Een gemeenschappelijke tekortkoming voor hen allemaal was : de 

hoofdsikkels waren klein tot niet bestaand, de afdekking van de staart aan de zijkant was vaak 

smal en kort. De scherpte van de tekening van de hennen varieerden. De bruinblauwe 

dubbelgezoomde Barnevelders hebben in het algemeen meer lichaamsvolume nodig. Er waren 

duidelijke tekortkomingen in de staartstructuur en in de tekening. De binnenste zoom moet 

scherper getekend.    

 

Zilverzwarte, dubbelgezoomde 

volwassenen hadden problemen met de 

staartconstructie, de beenkleur en de 

scherpte van de tekening op de staart en 

zichtbare witte afzettingen in de nekbehang 

van de kippen. Mooi om te zien in vorm en 

kleur waren de witte Barnevelds, die uit de 

stallen van Henk Bakker en Hans stijl 

kwam. Wensen en tekortkomingen kwam 

overeen met die van de Duitsers hier De 

grote zilver-zwart dubbel gezoomden 

hebben hun probleem met de staart 

opbouw, beenkleur tekening scherpte  in 

het zadel en zichtbare helderheid van de 

zilverengrondkleur in het halsbehang bij de 

hennen. Mooi in type en kleur waren de 

witte Barnevelders die onder andere uit de stal van Henk Bakker en Hans Stil kwamen. De 

wensen en gebreken kwamen hier overeen met die van de Duitse fokkers. De weinige zwarte 

Barnevelders zouden beter af zijn geweest met meer elegantie en gecontroleerde veerlengte.  

In totaal 103 kriel Barnevelders waren voor mij een verrassend laag aantal aanmeldingen. Ook 

Witte barnevelder hen 96 punten van Hans Stil 

Haan kriel barnevelder dubbelgezoomd 96 punten van J.L.H. Kip 
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hier was er bij de dubbel gezoomde kleurslag 

duidelijke verschillen in type bij beide geslachten. 

Duidelijk verschil in type tussen de dieren die met 

95 of 96 punten beoordeeld waren. Hier zijn de 

Nederlandse keurmeesters in de beoordeling op 

type, staartstuurveer lengte, borstbreedte en 

stahoogte ruimhartig en staan veel variatie toe. 

Hetzelfde geldt voor de kleur van het loopbeen. 

Over het algemeen kwamen de krielen kleiner op 

mij over dan bij ons.  Daarbij waren ze niet perse 

lichter van gewicht. Een zeer kort en stevig 

verenkleed met weinig pluisjes, kortere ruggen en 

minder stahoogte waren de oorzaken. De hanen 

laten een gering staartvolume zien maar hebben 

een goede opgaande staartlijn met holle rug en 

hebben brede schouders. De scherpte van de 

tekening op de rug en in de afdekking van de 

staart laat bij menige hen te wensen over. Ook 

de kleurintensiteit varieerde ook aanzienlijk. 

Bert Beugelsdijk toonde een scherpe getekende 

hen met een goed type en bouw, kleur en 

tekening. Uitstekend in type, kleur en tekening 

was een hen in zilverzwart dubbelgezoomd van 

Barend van de Bruinhorst. Deze fantastische 

hen kan in deze kleurslag als Europese 

voorbeeld dienen. De collecties van de blauwe 

dubbelgezoomd,  zilverzwart dubbelgezoomd, 

zwart en wit krielen waren vrij klein. De zwarte 

krielen toonden vrij breed afdek en 

staartstuurveren. Maar ze zouden meer dijbeen 

en loopbeen lengte mogen hebben. De witte 

hebben in vergelijking met voorgaande jaren in 

lichaamsvolume verloren en zijn erg kwetsbaar 

met vrij smal staart- en staartdelen. 

 

Natuurlijk Ik heb ook gekeken naar andere 

rassen. De kriel Wyandotten zijn in geen enkele 

kleurslag vergelijkbaar met die uit de Duitse 

fokkerij. Deze constatering geldt ook voor de 

Welsumers krielen. Formeel ze hebben een 

eerder oplopende staart en zijn veel lichter van 

kleur. Andere rassen zijn dichterbij gekomen, 

Barnevelder kriel hen dubbel gezoomd 96 punten van 
B. Beugelsdijk 

Barnevelder kriel haan zilver zwart dubbel gezoomd, 94 
punten van Bert Beugelsdijk 

Barnevelder kriel hen zilver zwart dubbel gezoomd 96 
punten van Barend van de Bruinhorst 
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bijvoorbeeld de  Australorps krielen 

of de vorwerkhoenders en hun 

krielen. 

Barneveld was weer een reis het 

waard! Ik heb veel indrukken 

opgedaan en mee naar huis 

genomen. Een daarvan is duidelijk: 

er zijn nog steeds verschillen in de 

typekenmerken tussen Nederlandse 

en Duitse dieren aanwezig. En toch 

zijn er steeds meer krielen met 

goede romplengte, breed staarten en 

sikkels die kophoogte gedragen 

worden. Nederlands toont hoge 

cijfers en zo wordt aangetoond dat 

ze dicht bij het ideaal liggen. De 

hier getoonde zilverzwarte dubbel 

gezoomde hen kan als voorbeeld 

dienen. 

Manfred Müller 

  

Barnevelder kriel hen zwart 96 punten van Th.C.M de GRaaff 
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Bereidingswijze kerstkip 
(voor 6 personen) 

INGREDIËNTEN 
Kip Hele kip van ongeveer 1,2 kilo 
Zeezout 2 eetlepels, grove korrels 
Zwarte peper 1 eetlepels, liefst hele korrels 
Tijm 1 eetlepel, gedroogd 
Rozemarijn 1 eetlepel, gedroogd 
Knoflook 4 teentjes 
Olijfolie 3 eetlepels 
Roomboter 100 gram 
Citroen 1 stuks, in partjes 

 
Meng alle ingrediënten voor de kruidenmix (gebruik 2 knoflooktenen, houd 2 
knoflooktenen apart!) door elkaar door ze fijn te stampen in een vijzel. Omdat je hele 
knoflooktenen gebruikt wordt het een mooie kruidenpasta. Voeg er op het einde van het 
stampen, als je een mooie pasta hebt, 2 eetlepels olijfolie aan toe. 
 
Pak de kip uit; meestal hebben kippen en kalkoenen een touwtje om hun pootjes. Knip 
dat door, zodat je ook de binnenkant kunt vullen. 

https://foodness.nl/ingredient/kip/
https://foodness.nl/ingredient/zeezout/
https://foodness.nl/ingredient/zwarte-peper/
https://foodness.nl/ingredient/tijm/
https://foodness.nl/ingredient/rozemarijn/
https://foodness.nl/ingredient/knoflook/
https://foodness.nl/ingredient/olijfolie/
https://foodness.nl/ingredient/roomboter/
https://foodness.nl/ingredient/citroen/
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Duw de pootjes uit elkaar aan de achterkant en vul de kip met de partjes citroen, de 2 
overgebleven hele tenen knoflook en 2 theelepels van de kruidenrub. Bind de pootjes 
daarna weer dicht. 
Wrijf de rest van de kruidenmix goed in het velletje van de kip. Hoe meer kruidenmix, hoe 
smaakvoller! Leg de kip daarna met z’n buik naar boven (dus eigenlijk op de kop) in een 
ovenschaal. 
 
Bak de kip gaar in de oven op 180 graden Celsius: reken zo’n 30 minuten oventijd per 500 
gram kip. Een kip van 1,5 kilo moet dus 90 minuten (anderhalf uur) in de oven. 

Haal de kip halverwege de baktijd even uit de oven om hem om te draaien, zodat z’n buik 
naar beneden in de ovenschaal ligt, en de rug omhoog (zoals je hem straks ook gaat 
serveren). Bestrijk met een laagje van gesmolten boter. Hiervoor kun je de boter 
gebruiken die versmolten is met de sappen van de kip – dat is uit de kip in de ovenschaal 
gelopen. Dip een kwastje in het boter-kip vocht waar de kip in suddert in de ovenschaal, 
of gebruik een lepeltje om het op te scheppen. 
Zet de kip met ovenschaal en al terug in de oven en bak verder tot hij een mooi goudbruin 
velletje heeft. 
Haal de kip uit de oven en leg ‘m op een mooie schaal. 
Eet smakelijk! 

(met dank aan www.foodness.nl) 

https://foodness.nl/wp-content/uploads/2016/11/20161106_121322.jpg
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Wist U: 
- Dat er op de Barnevelderclub website de mogelijkheid is uw overtollige dieren en broedeieren 

aan te bieden voor de verkoop 

- Dat u uw gegevens op de Barnevelderclubsite kan laten plaatsen als u gevonden wilt worden 

door liefhebbers en fokkers. U kunt een mailtje sturen naar secretaris@barnevelderclub.nl met 

uw gegevens die u vermeld wilt hebben en het soort (kleur, groot/kriel) Barnevelders dat u fokt 

en wij vermelden u op de website. 
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Dit bijzonder fraaie boek over de Barnevelder en haar oorsprong  

is te bestellen via de website van de vereniging. 

De kosten bedragen € 15,00 (+ € 6,50 verzendkosten) 


